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1500 Liberty Trust Building,
Philadelphia, Pennsylvsn is.

June 24, 1957.

Special Agent in Charge. V-i

Cleveland, Ohio.
.
> - •

> > —-

“

< . %. cr r

l-
' Be - SR. JOSEPH P. BORAF, with

alia* - FUGITIVE. 1.0. 1252.
AKTRCST JWAVE'SBACH, with allaaoa
FU3ITIVI, et el.
EDKARD GEORGE 'ERa*EE - VICTIM.
BIEMAFIKG - BAFE0F.IK3 OF FUGITIVES
OBSTRU TIGS OF JUSTICE. KATICKAL
FIRRAWS ACT.

Dear Sin \ :

'
' \

i i f

Reference la Bade to the report of Special Agent &• E. Pill,
Cleveland, Ohio, dated 6-22-87, in which Philadelphia waa to
receive two copies. Pleaea be advised only copy of this
report has been reeeived to date.' -•

Mery truly youra.

JttiAV* V f

T-4C / / .

oe - Bureau \J

G. A. 'LOT DOW ,

Speoial Agent In Charge.
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federal Surratt of Snuestigation

United States Department of Jhisftr?

P. 0. Box #1525
Pittsburgh, Pa.

June 24, 1937

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

I

BREKID

Dear Sir:

I

Reference is again made to Bureau communication
dated June 11, 1937 (7-576), pertaining to Thompson Sub-
Machine-Gun, Serial # 6^18^

'

Please he informed that F, M, Smith of the Fed-
eral Laboratories, Inc,, during an interview had with Spe-
cial Agent D. DiLillo of this office, informed that the
weapon so numbered was sold to Crawford County, Girard,

Kansas* December 16, 1932; that it was, however, returned
to the \ Auto Ordnance Corporation on December 31, 1932 and
that on January 23, 1933 the weapon was again sold to the
State of Massachusetts, it having been shipped on the given
date to the^ Massachusetts State Farm at South Bridgewater,
Mr, Smith believes that Thompson Sub-Machine Gun # 6718 is

still in possession of the Massachusetts State Farm,

V
Ur. Smith informed that Thompson Sub-Machine Gun,

Serial #12085, wa6 shipped to Crawford County at Girard,
Kansas" on May 28, 1934.

DDL: IW
7-39

Very truly yours.

RECORD®)
&



3EL ^Bapartnmti uf Justice

IfiU New York Building,

St. Paul, Minn.
June 2]+, 1937*

7-30

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Dear Siri

0
BHEKID

This will advise that a letter has been
received from Hon. George F.\ Sullivan, United
States Attorney .under date of June 18, 1937# which
advises that the^exhibits introduced in behalf of
the Government In the S. Circuit Court of Appeals
at St. Louis, Mo., involving Harry^Sawyer and Cassius
McDonald have been returned to the Clerk of the U. S.

District Court at St. Paul, Minn.

Mr. Sullivan inquired whether it be the
wish of the Bureau that these original exhibits be
returned to it, and if so the United States Attorney
will gladly cooperate to that end.

It is requested that this office be advised
whether the Bureau desires to have the exhibits in the
Sawyer and McDonald cases returned to the Bureau.

EHCTrSEC

cc-Cinoinnati

»

1 ..



7-576 July 5* 1957.

^^HDStO IJICsUK

Special Agent la Chars**
St. Paul* liinnesota.

Daar Sirs

R*t OBORQS TH£IN2Yj ER. JOSEPH P. V*3KAH, with
aliases* Fugitive* 1. 0. IB 32; at al{
DffARD OBORtSS F’K’E® - Vlotlr.j KDNAPIW.
0B3THUC7I0S 07 JU3TICK. RAa30r?IHD 0? F7CI*
ETVE3. NATIONM. FITlr:A&i3 ACT.

Raoalpt Is eo'xnowledced of your oo&nunloatlon dated
Jons fit, 1937* la whioh Inquiry Is iv»S* as to Whether tha
iiura'u desires that the exhibits la tha Sawyar and
KsDanald oases he forwarded to the Bureau.

It la requested that you advise as to the nature of
the exhibits you have in mind, so that the Bureau will be la
a position to daterndne the advisability of having them
returned.

. f l

W--&* ‘-fik

very truly your#,

John Sdgar Hoover,
Director.

i



liberal Sureau of lnu?Btic)& n

United States Department of Hustire

Post Office Box #2344
Boston, Massachusetts

June 25, 1937

i
i

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Dear Sir: Re: GEORGE TIMINEY
;
DR. JOSEPH P.

0 MORAN, FUGITIVE, I. 0. 1232;
et al; EDWARD GSORGiFkRSMER,
VICTIM. KIDNAPING ETC.

There is being attached herewith, with a copy
of this letter for the Technical Laboratory, group
photograph, containing a picture of GEORGE GrrRCRKE, who
is being interviewed by this division in connection with
"Machine Gun 950, found in the possession of Alvin Karpis
at the time of his arrest.

Mr. Rorke*s photograph appears in the last row
of the group, and he is the only man in the last row, not
wearing a hat.

It is suggested that photograph of Mr. Rorke be

developed for completion of the Bureau File in this case
and that the group picture be returned to this office
immediately to be returned to its owner.

VJ

RFG-.IMC

7-30
-

cc Technical Laboratory.

Enclosure
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RTF :DUS

SKW&DEl? 7-576.14454

Special Agent la Charge, . . . .

Boston, Massachusetts*
% _

• ;
•• ....

•' - .

Be: Georgs Tininey; Dr* Joseph P*
Koran, fugitive, !• 0. 1232;
at al«; Edward Georgs Bremer,
Victim; Kidnaping, Eta*

Dear 8irt

Reference is mads to your letter to the Bureau dated
June 2S, 1937 relative to the above-entitled case, transmitting
a group photograph containing a picture of George C, Rorke.

Pursuant to your request, photographic copies have
been cade of Mr. Rorke for completion of the Bureau's file in
this ease and the original group picture is being returned to
your office herewith*

Very truly yours.

Enclosure-J101845V*
COMMUNICATIONS SECTION

~

M A I L c o

\jVi3 1937

\ \p. m.
ML mpto Of WfSUGATlOt

(if jtfSTtCF d

John Edgar Boover,
Director*



GEORGE LUZERNE HART JR
ARTHUR.REANET MURPHY

TELEPHONE METROPOLITAN 1152

ARTHUR G. LAMBERT
ATTORNEY AT LAW

aiS-19 MUNSET BUILDING

WASHINGTON. D.C.

June 26, 1937

for. J. Ecgar hoover,
Director, federal Bureau of Investigation,
Department of Justice,
Washington, D. C.

Dear Mr. noover:

I represent Mr. harry .a. Sherman, who communicated
certain information to your assistants of the lederal
Bureau of Investigation, which he asserts, led to the
apprehension of ^lviif^Karpis.

I have taken the matter up with the office of the
Attorney General and am informed by Mr. Joseph B. Keenan,
Assistant to the Attorney General, that it is in order
at this time to take the matter up in an interview with
appropriate officials of the Bureau of Investigation.

I would appreciate the opportunity for a conference with
such officials of the Bureau as you may designate and also
being informed as to the arrangements for the same.



'SanORDTCD

LMClDC
7-576-14465

July 5, 1957

Mr* Arthur R« Hurphy,
Attorney at Law,
£19-19 Kunaey Building,
Washington, D* C,

Dear Hr* Burphyi

Z an la receipt of your coanunicatlon dated June
£6, 1957, requesting a conference with an official of the
Bureau with reference to the olein of Berry L, Sherman for
a reward In connoction with the apprehension of Alvin Karpis,

Please be advised that I will be pleased to arrange
an Interview for you with one of the Administrative Assistants
of the Bureau at any tine which nay be convenient to yon
regarding this natter,

exy truly yours.

COMMUNICATIONS SfCTlON

JUL3-1937
'

' « |wf
" '

fc2C:ii iiisui?

1
V:

John Edgar Hoover,
Director,

V



FEDERAL BUREAU OF INVES fIGATION

Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO FILE NO.

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR
WHICH MADE

REPORT MADE BY

Louisville, Ky# 6/26/37 6/L7/37 R. E. LAUGHLIN RIIL;fw

Tm-E
GEORGE ^IlINEXf
DR# JOSEHi P.HaRAN,

, I# 0# y=1232, cb ftl|

EDWARD GEORGE^BREIER

with aliases, FUGITIVE;

- VICTIM*

CHARACTER OF CASE

KIDNAPING; HARBORING OF
FUGITIVES; OBSTRUCTION OF
JUSTICE; NATIONAL FIREARMS AC3

SYNOPSIS OF FACTS:

fh

K

r

V

/

REFERENCE

DETAILS

Mrs# Hattie Chaney faintly remembers writing
to one Ben Grayson, concerning a bill due to
J# E# Blaaford, grooerymaa, Henderson, Ky#
She does not know Grayson, and has no know-
ledge of his present whereabouts# J# B#
Blanfor d does not remember any customer of
his named Groves or Grayson# Post Offioe
records checked with negative results#

.
roc#

1

; \
Report of Special Agent F. E. Barley, Louis-
ville, Xy,, dated November 4, 1936*

Special Agent J. A. 1'artin made inquiries at 426 S,
<5 .-.

Shelby St., Frankfort, Ky,, and was informed by Mrs*
Q ;; \ Kizzie See, who lives at that address, that lire*

f
- —Hattie Khaney had moved to Henderson, Ky., and was presently employed-
;
^by -Mr. George Haley, District Supervisor, State Highway Department,

*
’ Corydon,. - •*

• 9.-- - L.*«£
'

'
• "N

:

.jjCMrsi Chan^r;was interviewed at the offioe of the Kentucky state High-
y FloyA and Kentucky, and she advised that she had reoeived a
. :r

lettsr aadre^ed to her by this offioe, asking her to submit any infor-
-^atifita wM<Ai®he might possess concerning BensonlGroves alias Ben

•V Crayson. /Mr*, Chaney stated, that she had a faint recolleotion of
'having written a letter to oi

in the PS:

one Ben Grayson, while he was incarcerated

APP/OVEDAND A J fQ f\ SOCIAL AUNT
FORWARDED: ( V Lx. • INChaMI DO NOT WRITE IN THESE SPACES

/ • tf *\£>1o Jt*N % 9 1937

J COPIES OF THIS REPORT*

/ (5' Bureau
>Tnii

•
-

/ 2 Cincinnati DESTROY!

1 St, Paul
2 Louisville

9 r7—7

A ,

cs. JUM 28 A.M.

* / > ^
J

Vv ‘
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personally acquainted with anyone by the name of Grayson, but believed

that the letter which she wrote pertained to a bill which Grayson owed

to J. E. Blanford, a groceryman located at 736 Second Street, Henderson,

Ky» L‘rs. Chaney stated further that she believed that this letter

was sent by registered mail, but she was unable to remember whether

or not the letter was returned, or whether a return reoeipt was sent
’

to the Henderson Credit Bureau by the Poet Office# Mrs* Chaney was
acquainted with the information set out in reference report concerning

.
>

one Ben Grayson, from whom the Henderson Credit Bureau had attempted v
to collect f27#50, which Grayson owed to A* T. Calendar Coal Co*,

of Henderson, Ky. Mrs# Chaney advised that A# T* Callendar did not

operate a coal company, but operated a grocery store, and that apparently

the collection of this bill was for a grocery store rather than a

a coal company, inasmuch as she had no knowledge of suoh & ooal

company existing in the vicinity of Henderson, Ky# Mrs. Chaney appeared
to be particularly well informed oonoerning the persons in business
houses in Henderson, Ky#, and it is believed that her information ctaf

earning A. T# Callendar is correct# She advised that A# T. Callendar
was no longer in business having closed approximately four or five
years ago# It was pointed out to Mrs# Chaney that inasmuch as A. T#
Callendar operated a grocery store, it is probable that what she < 1

remembers oonoerning one Ben Grayson is identical with the transaction
set out in reference report, and that her belief that the letter
written to the Atlanta Penitentiary to one Ben Grayson,was in oonneo-
tion with the A. T. Callendar account, which, according to reference
report, concerns a party not identical with Benson Groves# Mrs.
Chaney stated that this was quite probable since this transaction
tool: place quite a long time ago, but she was quite positive she had
written a letter to the Atlanta Penitentiary# '

J. E. Blanford, 736 Second St., Henderson, Ky., was interviewed, and
he advised that he had nevor had any customer by the name of Ben
Grayson or Benson Groves. He stated that he had turned over several
accounts to the old Henderson Credit Bureau, but was sure that none
of these acoounts Pmere for the above named individual#

Since Mrs. Chaney was of the opinion that the letter which she believed
she had written to Atlanta Penitentiary was sent by registered mail.
Agent contacted. IT# E. Server, Assistant Postmaster, Henderson, Ky#,

• 2 -



I

who permitted the writer to search the registered letter records for
the period from July 1, 1931, to December 31, 1932# During this
period several letters were noted as having been sent by the
Henderson Credit Bureau to various individuals, but none of these y
was addressed to. Benson Groves, or Ben Grayson, and none of the "y '

letters carried the address of the Atlanta Penitentiary#* '

* Y‘
:

c

*
.
y / ^

,, / , - y y yW y \
..

.

/;

A review of the file in the Louisville Field Office reflects that
all investigation has beea covered, and no leads are presently
otistanding# Accordingly this case is being referred upon comple-
tion to the Office of Origin#

REFERRED UPON COMPLETION
TO THE

OFFICE OF ORIGIN
. C* -I:.*.-.

{

3



1446 Standard Building,
Cleveland, Chlo*

v •' June £5, 1937

$N^'.v.3£%

01 :01®
%»&>* • ‘ r-t-

"

Speolal Agent In Charge,
Philadelphia, Pa,

s.,.

RH DR. JOSF.rn P. MOR\N, with alias *
FUGITIVE, I. 0. #1£38|
ANTHONY jP AKKE3RACH, with allaaes •'

FUGITIVE, atal|
ID'4'ARD OEORSET BH13/ER - Ylctiw.
KIDNAPING; BARBCRING OP FUGITIVES;
OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL
FIRSASTS ACT,

Dear 81ft*"

.
. T I M 1I.W f

A; ,r*
*•-*— i

—

«, • - \ •

«-
. Referring to your letter of June £4, 1937, advising

that your office bed resolved only one eopy of report of
Special Agent E, B, Dill, Cleveland, Ohio, dated June 22, 1937,

Please he advised that one copy went forward to you
on June ££nd, and the seoond copy, fron the second run, was
forwarded under date of June 24tb, No doubt this second
copy has already reached you. However, If It has not, please
oommunioete with this office again, >,

Very truly youre.

’ \ • *

J. P. MaoPARLAND,
Special Agent la Charge,

RECORDED /

t

/
HERAJ f}(

" ‘ n ' r j \«wr

,

,'m

JUN 29 1937 * ,
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700 »est Virginia Building
Kuntincton, r.eat Virginia.

June 26, 1937
!

t) Special Agent In Charge
Cincinnati, Ohio

- *:» r ** V. «* .•* t(.

-V %
* y

'Vr
' r,

.V

v ,:-.v

GEORGS TB3KKD ’
<’ >

DR, JOSLPH PvH'ORAH with allases-
FUGITIVK 1.0. /1232 - et alj
HEARD GBORCarBRaCEH - Victiaj
Kidnaping, cto.

Dear Sir*

r
,. r Since there are no leads outstanding In

u -. q this district In the above entitled case the same Is

C^ fcelng referred upon completion to the office of
origin* t

. | i
'

/ •
. / j

Very truly yours, .

J. D« REMOLDS,
Special Agent in Charge



KiM'J s CJ

Jfederal Surest* of Sntiestigat

United States department of Hitstxte

Blaaljington, d. C.

June 16, 1937.

Ifetll

Umm

\ ,. >

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR.

^ , Ms POSSIBLE PROSECUTION OF JOSEPH \* ~
KtfoPAMS AND HENRIJOTvB^JJJDALL ~ YWC"
ON CHARGE OF VIOLATING THE

‘
* IVJ*

. NATIONAL FIREARMS ACT

J - Reference is made to your conversation with Special Agent
xP Nichols with respect to a possible prosecution of Adams and Randall

V on the charge of having violated the National Firearms Act. There is

I p.
submitted herewith a statement of fact with reference to such a pos-

[

u sible violation:

I

Williari^Harrison and Karry^Sawyer registered into the El
Comodoro Hotel on September 1, 1934 , where they remained until Septem-
ber 12, 1934, and where they were joined by Cassius**HcDonald. It was
Harrison and McDonald who exchanged Bremer ransom monies at Havana,
Cuba. According to the signed statement of Josepbfadams, approximately

; * two days before Harrison and Sawyer checked out of the El Comodoro
•/ Hotel (which would be on or about September 10, 1934), "Harrison came
/ *) to me in my private office at the El Comodoro with a package wrapped

/ in newspaper. He told me there was a gun in the package and asked me
if I would keep it until he returned. He mentioned that he was going
back to Havana to close their deal at the Jockey Club and all the
gambling. About two days after giving me the gun Harrison and. ? Sea

^ Lion 1 (Savyer) checked out of the hotel unbeknown to me." rj /-a/
RECORDED & INDEXED L.y'Ts0../(s

~

c With further reference to this gun, Adams has advised in his
• signed statement that: i

jl'\ oj
"With reference to the gun that I mentioned above and yii ich

was left with me by Harrison, several v/eeks after he left the El
Comodoro, I spoke to T. c. Blackburn about this package asking
him if he knew"when Harrison would return "to Miami. This was priori
to Thanksgiving some time. I did not tell Blackburn what was in—!L_

the package nor did 1 tell anyone else about it. Then about the

middle of Dec. 1934, I saw Harrison in the lobby of the El Comodoro

C0P~po and I asked him when he was going to take the package he had left
ri^S DESTR^i,;

8SDnie

#

He replied that he would call for it the next day, but
*«e MAB25

,*,s P 0

/) S cAjCji, 'Vvt-CT'V'V v-«.

‘T
'*** CLjTf-Ot U* .

MTHjr



Memo for the Director -2- 6/16/37

he never did. From the time I received this gun in Sept. 1934*
it remained wrapped in paper in my golf bag which was sitting
in my office at the Hotel. Just before Xmas 1934, I had my of-

_ fice located on the main floor at the Hotel repainted. For
this reason I moved my office temporarily to room 210 in the El
Comodoro. I moved my golf bag up there placing it in the closet
and at that time I thought of the gun in the golf bag. I took the
package out and opened it when I recognized it was a machine gun
of some kind. I also noticed that the manufacturers name on the
gun, as well as other marks of identification had been chisled
off of it. There were also several clips in the package all of
which contained cartridges. The gun that has been shown to me by
Special Agents Hanson and Jones appears to be the same gun that
was left with me by Harrison. Tfhen I saw what kind of a gun this
was, I put it back in the golf sack. Several days later, after
debating what to do with the gun, I called Duke Randall to my
office, showed him the gun after removing it from my golf bag, gave
him the gun and the clips and told him to throw the gun and clips
in the Bay. I did not tell him to have a box made for the gun or

to check it in the check room at the El ^omodoro Hotel. After this
occasion, Duke Randall told me he had dumped the gun in the bay.

I had never registered this gun with the Collector of Internal
Revenue and had never taken any steps in connection with it in any
manner except as has been described above. 11

Randall in his signed statement has furnished the following in-
formation with reference to this gun:

"About a week before the shooting at Ocala, Fla., Jo^Adams
called me to his office in room #210 at the El Comodoro. He told

me that a friend had left a rifle ?/ith him and that he did not
want his people to know he had it in case something happened to him.
He did not show me this gun at this time. However, he told me to
have a box made for it. That night at the Biscayne Kennel Club,

I asked Lee\Kane, the carpenter, who also works and lives at the

El Comodoro Hotel to make a box for the rifle. The next afternoon
when I went to the track, Kane had made a box. Kejbried to put a
shotgun in it and when it wouldn’t fit, Kane altered the box.
Then on the next day I got the box from Kane and took it to my
room at the Ta-Miami Hotel. I then went to Adams’ office in
room #210 at the El Comodoro when I told Adams that the box fa*

the gin was finished. He then opened his closet door and took oii»

a golf bag. This is a big brown leather bag. It has a zipper top

T



-3-:'ejiO for the Lirector. 6/16/37 .

$
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to it and the bows in the bag are covered with a darker brown
-leather. He unlocked the bag and took from it an automatic rifle.
I have identified a gun that lias been shov/n to me by special agent
Hanson as the gun Adams took from this bag ana gave to me on this
occasion. Adams and I took the gun apart after which we wrapped
it in newspapers. He also gave me four clips for this gun. They
were loaded. They also came from the golf bag which also contained
some gold sticks. At this time Adams told me to put the gun in the
box, put a fictitious name on it and then check it in the check room
at the El Comodoro Hotel. Nothing was said about a claim check for
the box. After he said this he told me I could sell this weapon or
get rid of it in anyway that I wanted to. I then took the gun to
my room in the Ta-Miami Hotel where I put it and the clips in the
box that I had had made at the dog track. I then left the gun in
my clothes closet after having painted on the box in ink, the name of the
•Kill Hardware Co., Erooklyn. N.Y. 1 as consignee with the *U S Steel
Co., of Bethlehem, Pa. 1

, as consignor. The gun then remained there
until the same day that Delores Delaney and Viynona Burdette left
Miami, when on that night I asked Mr. Rolfe at the Biscayne Kennel
Club if he would be interested in buying an automatic rifle. I of-
fered it to him for £150.00. I told him a friend of mine had given
it to me and that I knew where he could get 2 more of them. This
was a lie as I did not know where any more such guns were located,

nor had I heard of anymore. Rolfe told me to bring the gun to his
office the next day which I did. At Rolfe* s office, Rolfe ani I who
were alone put the gun together. V;e also loaded it when it ac-
cidentally discharged. Rolfe didn f t agree to buy it but said he
would, see me that night. VJhen I saw him he said that he couldnH
use the gun and that I could get it back. I never did get it."

f>

- *

O
O

a
D
O

J

The gun which has been referred to above is a Browning Automatic
^^Rifle, U. S. Calibre .30, Model 1918, Serial No. 213J349. This gun is also

commonly referred to as a Browning light machine gun. The Bureau* s at-
tention was first attracted to this gun on January 22, 1935 when Merle H.

Rolfe of the Rolfe-Arraored Car Service, Miami,-Florida ^-notified the
then Assistant United States Attorney W. Sanders Gramling, Miami, Florida
to the effect that he had a gun in his possession which would be of
interest. Accordingly, former Special Agent R. L. Tollett obtained the
above-mentioned Browning automatic Rifle from Mr. Rolfe. Rolfe at that
time explained that Duk^Randall had been employed as a guard for the

Rolfe Armored Car Service ~andT“that on January 18, 1935 Randall came to
Rolfe 1 s office bringing with him the said riflej that at that time

Randall explained it was one of three in Miami and offered to sell it to



-4- 6/16/37-Dlemo for the Director.

Rolfe for t'150. 00.

Attention is directed to the fact that the above, and particular-
ly the statements of Adams and Randall, is the only evidence in the pos-
session of the Bureau with reference to the receipt, the possession, the
concealing and the transferring of this rifle. Attention is also
directed to the fact that the statements of Adams and Randall, from which
the above excerpts were taken, were suppressed during the recent trial of
Adams and Randall on the charge of having conspired to harbor Alvin
Karpis.

A Federal Grand Jury at Jacksonville, Florida on February 7,

1935 indicted Adams and Randall in separate indictments, both of which
contained seven counts charging each with having violated the Act of
Congress approved June 26, 1934, popularly referred to as the National
Firearms Act.

It is my understanding that these two indictments are still out-
standing and have not been dismissed. I have made efforts to get in touch
with Mr. Charles Carr, Special Assistant to the Attorney General to
ascertain this fact definitely but he has been out of his office at all
times on which I have tried to communicate with him. I shall clarify
this matter as soon as I am able to reach Air. Carr.

During the spring months of 1936, when I was preparing this

case for trial with Mr. Walter L. Barlow, then Special assistant to the

Attorney General, I recall talking with him about a possible prosecution
ox Adams and Randall on the National Firearms Act. He advised me that,
while the issue was never raised on any of the motions in Florida writh

reference to this case, the Criminal Division of the Department is of the

opinion that the Act itself is unconstitutional, for which reason he

intimated that no prosecution would be undertaken under the Statute.

It is pointed out that Section 3 of the Act provides, in part:

"There shall be levy, collected and paid, upon firearms
transferred in the continental United States, etc."

It is further noted that Section 1 (d) of the Act provides that:

"The term ’continental United States* means the states of

the United States and the District of Columbia.®



Memo for the Director, -5- 6/16/37 .

Mr. Barlow pointed out to me that the Statute is limited con-
sequently to the states and the District of Columbia and is not binding
upon Alaska, for which reason the law applies unequally and is not uniform.

K. R. Mclntire.

/
7 ~r

>*P/jl &.e .a,. j-0T~ y
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903 Pacific Commerce Building
497 South Hill Street

Lob Angeles, California
Aute 26, 1937

Postmaster,
Long Beach, California

Dear Sirs

In connection with an official in- in-

vestigation whioh is being conducted bp this Bureau,
it is requested that a 30-day mall cover be placed ion iT.

all first-class , special delivery, and registered —
ail addressed to MR . and KBS. L. JORDAN and any
other oocupants of Apartment 16 at ££$ Orange Avenue,
Long Beaoh, California.

"

Kindly forward all tracings there-
fron to this offloe for the attention of file 7-42.

Thanking you for your cooperation
in this and other natters in the past, 1 remain

Tory truly yours.

RHP:GMB
7-42

cc-Bureau

HE: BRKK3D

1. H. HANSCH,
Special Agent in Charge.



DIRECTOR

EAT:CDW JteJteral Bureau of Inurstipati

Hmteb States department of Justice

Qlasfjftigtott, ®. C.

June 29, 1937..

MEMORAHIXJM FOR THE DIRECTOR

I talked with Mr. Holtzoff about the attached check for $135*50
dated May 29, 1937, and submitted to you for endorsement by Joseph _
H.JfAdams with his letter of June 28, 1937. Mr. Holtzoff states that
while in the ordinary instance it would be all right for you to
deposit this check to your own account and send your check to Adams,
in view of all the circumstances in this matter and the identity
of the persons involved, he would recommend egainst any endorsement
upon this check. Mr. Holtzoff stated that there are two procedures
which are open to Adams in connection with this check; namely, he
can forward it to the U. S. Marshal for the District of Columbia
asking that the Marshal deposit the check to the Marshal* s account
and sent to him, Adams, the Marshal* s check covering the amount; or
second, Adams can return the check to the Marshal requesting that
the Marshal* s endorsement be removed therefrom, which an endorser
can legally do at any time prior to the check* s passing into the

hands of a subsequent endorsee.

I am attaching hereto a letter addressed to Adams returning the

check declining to endorse it, and pointing out the alternative
channels which are open to him.

Respectfully,

E. A. TAMM

*
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Mr, J, Edgar Hoover
Director Federal Bureau of Investigation
Washington , D, C,

Dear Hr. Hoover:

I am enclosing a check payable to the United States
Marshall , Washington. D.C. in payment of your expense
during the Joseph H&Adams trial / but as one of the
local agents appeared the Marshall returned the check
to me,' Since he made the check payable to you it will
be necessary that u>e have your endorsement on same in
order to get it cashed.

If you will please endorse and return the check to me
it will be greatly appreciated.

JHA:B
Enc, 1



)

EAT*CD*

June 29, 1937.

RECOKCEl*
7' ^7

Mr. Joe H. Aflame,

El Comodor© Hotel,
Miami, Florida,

Dear Sirs

With reference to your communication cf June 28, 1937
transmitting a oashier'e check drawn on the First national Bank
of Miami, Florida, in the eaount of 1135*30, payable to the
United States Marshal for the District of Columbia, which check
was endorsed by the Marshal to me, X am returning herewith the check
which aooompanled your letter, and have not endorsed this check.

I have been advised that it is possible for you to
return this check to the United States Marshal for the District
of Columbia, who may deposit it to his account end transmit to you
bis check for the amount involved in the transaction* I am fur-
ther advised that If for any reason It Is not desirable to follow
this procedure, the enclosed check may bo forwarded to the United
States Marshal, who may legally remove his endorsement and return
it to you for appropriate negotiation.

Very truly yours.

f .....

| Hr.

-s

;
— t uz . . - -

f
Zlr. li vsey

V K*. V.;-*

Enclosure #863950

Lsoistered MAIL
'

COMMUNICATIONS SECTION
M A I L. C O

JUN 29 1937

m.
FIMlil :^!T?CIT<W
• s j/irtMimUi to m''ZE J



Jjebmu bureau of ^x&tsiiQzdian

^epnrtraent of 3usftc*

629 First National Bank Building
Omaha, Nebraska

JUne 28, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

O
Re: GEORGE TIMINEy;

DR. JOSEPH F? MORAN, with aliases.
Fugitive, 1.0^1232; et al;

EDWARD GEORGE BREMER - Victim;
Kidnaping; Harboring of Fugitives;
Obstruction of Justice; National
Firearms lot*

Dear Sir:

Reference is made to your letter dated June 22, 1937
(7-576) in reply to my/letter dated June 7, 1937 with regard to
our contaot with C. DJ Stickle#

Special Agent J. L# Flood in a conversation with
Assistant Attorney General Barlow\Nye, State Capitol Building,
Lincoln, Nebraska was advised that when Mr. Stickle first came
to the office of the State Attorney General at Lincoln, he asked
for a position as a deputy sheriff or employment as a*oonfidentlal
informant, desiring to work out of the aforementioned office in
order to develop evidence of violations of the State Liquor Laws
in Nebraska. Mr. Nye advised that no type of investigators work

out of the Attorney General^ Office at Lincoln; therefore, they
were not in a position to offer Mj% Stickle employment. Mr. Stickle
then unfolded his story to Richard! Hunter, Attorney General and Mr.
Nye, relative to Mrs. GladysNsawyer having a number of unset diamonds
in her possession. Mr. Hunter telephonically canmunicated with
Edward G. Bremer and subsequently Mr. Nye notified the Omaha Field
Division.



Recently, Inquiries at Brandes-Canpbell Motor Company,
2523 Famam Street, Omaha and at the Jennette Apartments, 506 So.

21st Street, Omaha, developed information that Mr. Stickle had left 1

Omaha for some point in California about ten days ago. He left no
forwarding address. Will 1 am[ Sllwood

,
Clerk, Omaha Post Office,

likewise had no forwarding address on file for Mr. Stickle; therefore,
unless advised to the contrary by the Bureau, this Field Division
will make no further efforts to locate Stickle, as it is not be-
lieved he has any honest information to furnish agents of this
Bureau*

Special Agent in Charge.

JLF/dr
eo - St* Paul

7-4



f r

\

UXtCJ

June 30, 1937.

MaiORAHWJM FOR ASSISTANT ATTORNEY GENERAL McMAHOH.

*b~
i In keeping with the oral request of Ur.

J. J|\ Vetera of your Division made of Mr. C. E.
Veinlire of thie Bureau on June 29, 1937, I an trans-
•itting herewith photoetatic xopies of the]lfirearms .

indictments against Joseph B. Adams and Henry Puke

O Randall,
* *

Very truly youra, >

John Edgar Hoover,
Director.

I
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Jjfeberal ‘Pureau rrf (Sitfosiigai ,t

|3. |J*}jnrtni*nl of Suslit*

lol6 Federal Reserve Bank Bldg#,
Kansas City, Missouri

June 29, 1937

DBtVC
7-37

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C #

O
RE: BREKID

Dear Sir:

I am in receipt of a letter dated June 16, 1937 from
the Seattle Office to the^Cleveland Office, in which I am re-
quested to contact the Poet Office Inspectors at Kansas City, Mis-
souri, in order that theif may be apprised of the contents of the
letter of Ednal Hurray, rn order that it may be detemined whe-
ther she and her son, Pr’estonjPaden, are entitled to] witness fees
in connection with th<wtestimony offered by them at Coffeyvillei^
Kansas in connection with the mail robbery case* A letter from
Edna Ihirray to Mr* Suran accompanied the copy of the letter from
the Seattle Office#

I recently had some correspondence with the Bureau
which relates to attempts by theKVarden of the State Penitentiary
to collect from the Government the expenses of the guards of the
Penitentiary and of Edna Murray in connection with her appearance
at St. Paul and at Coffeyville# It would appear, therefore, that
in these circumstances the State of Missouri was put to considerable
expense in moving this woman around and that she is not entitled
to any witness fees# Moreover, I am inclined to the view that this
is a matter between the Post Office Inspection Service end Edna
Murray and should be handled as between then and not by the Bureau#

I realize that Edna Murray has been of considerable
service to the Bureau, but the considerations mentioned prompt me
to write you as I do in regard to this matter, and I shall not take
any action in Connection with it unless specifically so instructed
by the Bureau#

cc Cleveland

Seattle



LMClEAM

BSi<wKc-.mT-
7-576 -14475 July 13# 1937.

Special Agent In Charge#
Kansas City# Missouri.

REl GEORGE TDIIKET) OR, JOSEPH P,
BORAH, with aliases - FUGITIVE,
I. O, /1232 I at all EJWARD GEORGE
DKQJER - VICTIM j KIWUPIHO)
OBSTROCTIO* OF JG;TICE| HAKBOHIHO
OF FUGITIVE) HATIjHAL FIREARMS ACT.

Pear Sir*

Reference is Bade to your cowsmnic* tloo ef
June 29# 1937, relative to the request wade by
Edna Surrey of Special Agent in Charge Suren to aid
her in obtaining witness fss in connection with the
Batter of her testifying at Coffcyvllle# Kansas is
regard to the sail robbery case.

The Buresu concurs in your vies that this is
a aatter between the Poet Office Inspection Service and
Edna Hurray and that no action in regard thereto should



I

ifm.u

June 30, 1937.

KEUORANDUU FOR ASSISTANT ATTORNS! GENERAL MdUKOM,

<s
y

Reference la toad* to the request of Mr, Charles
Carr, Special Assistant to the Attorney General, upon Ur.
K. R. Nclotire or this Bureau this aorning, at which time
Ur. Carr desired to be advised as to whether there is
further need for preserving the thousand dollar bill bear-
ing Serial No. X^0017095A, Series of 1928-6-G, which was
obtained froo the possession of Joseph H. Adana by Special
Agents of this Bureau on January 26, 1935*

Please be advised the records of this Bureau fail
to disclose that this thousand dollar bill will be of any
further value in the investigation or prosecution of other
pending cases.

Texy truly yours,
« 11

<* *

John Edgar Hoover,
Director.

PEEviotrs

nr,

roRT)

£2^
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7-576 July 3, 1937

U1C;UC

Special Agent la Charge,
Oklahoma City, Oklahooa,

Dear Slri •

Ret O'CRCE TDOKQT; DR. J03EFH P. WOilAH,
with aUutl, FUGITIVE, I. 0, 1238)
et el; EDVARD OSCROH BR5l'.?P - Victim;
KIDKAPIKOj OsSTRUCTICH OF JUSTICE 1

harboring oy «u<ariVE3i Rtrmi firs-
ARKS ACT. .

With reference to Bureau letter dated April 86,
1937, suggesting that further Interview with appropriate
officials of the Tulsa Police Department be bed la
connection with the prosecution of Harry (toldateIn for
the Illegal tale of a .45 caliber Colt automatic pistol
which wus found la tha possession of Alvin Earpis, it Is
desired that you pronptly advise as to What action has
besn taken la this matter.

r*

: \

COWMJWiCAnOf/S
SECTIONM A * L C D

JUL 3 - 1937

l
** JUSIItC

r

i



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No* 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO FILE NO.

REPORT HADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR
WHICH MADE

REPORT MADE BY

Seattle, Washington 6/30/37 6/28/37 F. L. Welch

TmJ
GEORGE'‘TTt/INKY; DR. JOSEPH PrlfiORAN, with
aliases, FUGITIVE, 1.0* 1232, ET AL;
EC/iARD GEQRGeGjREMSR., Victim

CHARACTER OP CASE

KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
FIREARMS ACT*

.

SYNOPSIS OF FACTS: Ed Davis* Everett, 7/ashington, formerly connected with
W* Harris Sporting Goods Co** Saline, Kansas, recalls

that company sold three Thompson machine guns to PD, Dodge
City, Kansas, SO, Dodge City, Kansas, and~PD, Oklahoma
City, Okla. about 1929* Mr. Davis believes all sales
were reported to PD, Salina, Kansas* Records for sales
by the Harris Co* may now be in possession Kansas City
Sporting Goods Co*, Kansas City, Missouri.

R «U*C «

REFERENCE

)TAILS:

|E: v Letter to the Bureau from the Kansas City Field Division
dated 4/5/37.

LU.
, ,

. V -tT w
\j ^ e - ^ ^

Mr* Ed/pavis, who owns end operates the'Everett Furniture
Store, 2817 Hoyt Avenue, Everett, Washington, stated that he was formerly
in business with Mr. J. H. Harris in connection with tig J* H. Harris
Sporting Goods Company, Salina, Kansas; that he had nothing to

7
do with

the records but that he was aware of the fact that Mr. 'Harris did h£Ve some
Thompson Machine Guns which he sold. Mr* Davis was certain that one of
these guns was sold to the Police Department, Dodge City, Kansas; ^th~at one
was sold to the Sheriffs Office at Dodge City, Kansas; and a third was sold
A. _ A* . ^ _ m * - . A A. At ^ A A i i Atl - A _ A f _ A



9

Kr. Davis advised that he was certain the sales of these machine
guns were reported to the Police Department at Salina, Kansas, and that for
this reason the Police Department at Salina should have a record of the sale of
all four guns. He also stated that the Harris Company was permitted to sell

these guns only to law enforcement agencies such as Police Departments and

Sheriff’s Offices, and that for this reason he was positive that none of the
guns sold by the Harris Company were sold to anyone but legitimate purchasers# •

He stated that although Mr# Harris committed suicide, he believed Harris did
sell guns honestly and did not sell to any "shady" persons#

V
•

'

;v ; •:
' V " ' > ’• v /.

>' ' Mr# Davis pointed out that after Mr# Harris* suicide he handled the
^ liquidation of the business and the Settlement with the creditors; that the
Kansas City Sporting Goods Company, which is located in the 900 block on
Grand Avenue, Kansas City, Missouri, purchased the assets of the Harris Sport-
ing Goods Company, and as a result acquired all the records of the Harris
Company# Mr# Davis stated that In view of this the Kansas City Sporting Goods
Company might now be in possession of the old records of the Harris Company
which would possibly reflect the sale of the four machine guns# Mr* Davis

seemed positive that three of the guns had gone to the Police Department and

Sheriff’s Office, Dodge City, Kansas, and to the Police Department, Oklahoma

City, Oklahoma# However, he pointed out that if it v;as learned that the

Oklahoma City Police Department did not take two guns and that if the records *

at the Police Department, Salina, Kansas, and the records of the old Harris

Company, now with the Kansas City Sporting Goods Company of Kansas City,

Missouri, failed to diow the disposition of the fourth gun, he could not offer

any additional information concerning the fourth gun, unless the same might

*7 ^ have been sent beck to the Colt Company, in connection with the settlement of

6? v the Harris Company’s debts with the creditors. 7.*hen agent informed I.r# Davis

oq IT
. that Harris Company bought these from the Federal Laboratories, Inc# of

Q 9. Pittsburgh, Pennsylvania, be stated that the fourth gun might have been re-

n & turned to that company in settlement of the Harris Company’s debts#

{ jg
.

35 / "\ For ^he information of the Oklahoma City Field Division, Bureau

!3 < / letter dated October 19, 1936 to the Kansas City Field Division set out a

|g list orsub-machine .guns sold in the State of Kansas by the Federal Labora-

] tones, Inc#''<?f Pittsburgh, Pennsylvania from 1928^to January, 1936# In the

t! 3 list furnished by the Dureau were four Thompson sul&achine guns, numbers

U ^ 5882, 5188, 4683 and 4&38, as having been sold to the J* Vi^Harris Sporting

Goods Com^ny7'Salinai Kansas# The Bureau desired that a cbeck-up be made

^2 in connectiohswith these weapons# . \..J
^ . /

PERVIOUS RECORD IN

^

UNDEVELOPED LEADS! y >77 7 ••”
“ 4 V

'
* •

J
f / f

,/ . the KAMSAS'CITY DIVISION et Salfna, Kansas Trill check the records of

the Police Department to determine if the sales of the four Thompson sub-

machine guns, ‘numbers 5882, 5188, 4683, and 4238, were reported to that De-

partment by the Ji Vf. Harris Sporting Goods Company of Salina, Kansas, and ir

so, will determine to whom they were sold.

-2-



At Dodge City * Kansas will determine if the Police Department and
Sheriff’s Office at Dodge Oitv purchased a Thompson machine gun from the J.

!’• Harris Sportinr Goods Co* of Salina, Kansas, and if so, will determine if
the guns in their possession possess one of the above timbers*

W- *Ti rt

At Kansas City* Missouri, in the event that the above leads and the
leal set out below for the Oklahoma City Field Division fails to account for
all the guns, it is. 'suggested that the Kansas City Sporting Goods Company,
POO block, Grand Avanue, be contacted to see if that company still has the
records of the Harris company, bo that those records can be checked relative
to the sole of the four Thompson machine guns*

A

THE OKLAHOMA CITY YIELD DIVISION at Oklahoma City* Oklahoma will
determine if the Police Department purchased one or two Thompson machine guns
from the 1* T£. Harris Sporting Goods Company, and if so, will determine if

the numbers on the guns are either 5882, 5188, 4683, or 4238,

REFERRED UPON COMPLETION TO THE OFFICE OF ORIGIN

rz



Poet Cffice Box 1469,
Little Book, Arkansas,

JUly 3, 1937.

Spool el Agent in Charge,
Cleveland, Ohio*

O
get BEEAID*

Dear 8Lrt

Piesee refer to the letter from this field Division
dated JUne 11, 1937, requesting oertaln Investigation at
Toungstevn, Ohio*

Please give this matter your attention at the
earliest^opportunity.

^ r*
M> ' Vary trialy yours,

CEU’MON FLETCHER,
Special Agent in Charge

®

DPS Cpw

oo • Bursan
Cincinnati



13L0 Liberty Trust Building,
Philadelphia, Pa.

July 7, 1357.

Special Agent in Charge,
'

'

New Toxic City, N.T.

: ..
4 vs *.*

V

J Vv ‘ «

Res^iiSKZD

Dear Sir:

In view of the information furnished by
your office to the effect th;^no further oontacts
should be had with Mias Marie^Jiehaus since Andrew

i
^buerente has bean looatad, this contact was accordingly
discontinued, - * .

\
. ;

\
'

' A review of the Philadelphia Office file
discloses no farther investigative leads to be covered
and accordingly this mattsr in being Referred bpon Con-
pietion to the Offloe of Origin. .... .

Very truly yours.

M3:AO C.N. LOSDON,
7-45 ‘ Special Agent in Charge. ?

Bureau -v _
>

dc:Cinoinnati
ec:Clevaland

EBOORDEL
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Form No. 1
This case originated at CINCINNATI, OHIO PILE NO. 7-25

REPORT MADE AT

DETROIT, MICHIGAN

DATE WHEN MADE

7/6/37

PERIOD FOR
WHICH MADE

6/7,28/37

REPORT MADE BY

E. J. MCCABE RES

Tru ' 0 ‘ C -

GEORGE TIMINST; DR. JOSEPH P. MORAN, with
aliases. Fugitive, I. 0. 1232, et al;

'

EDWARD GBORG^BREMER - Viotim '
^

'

CHARACTER OF CASE KIDNAPING
OBSTRUCTION OF JUSTICE
HARBORING OF FUGITIVES
NATIONAL FIREARMS ACT

‘

SYNOPSIS OP FACTS: .e^A

r- /

>4

&

O

REVERENCES:

t--

.A

Mrs, MlnniefAnderson, mother of Yllllem
Fisher, who was killed in a truck smash-
up in September, 1934, states she last
saw her son in April, 1934. She advises
she never knew that be had ever been ar-
rested or that he used an alias. She
denies ever operating a hide-out and
states she has always resided in Benton
Harbor, Michigan, \

v / / ' V / -*?

Report of Special Agent Richard E, Smith
,

dated March 25, 1937, at Detroit, Michigan,

Report of Special Agent C, E, Greaney
dated July 18, 1936, at Pittsburgh, Pa,

\

DETAILS:, • AT BENTON HARBOR. MICHIGAN :

/

t

k
‘ J

\

^ MBS. MINNIE ANDERSON, 134 Territorial Road, Benton

/ Harbor, Michigan, advised that her son, William
Fisher, had been killed in an automobile accident in September,

1934, in Butler, Pennsylvania, She stated that her son had not
been living in Benton Harbor for two or three years prior to his
death but that so far as she knew he had never been arrested end
had never used any name other than hie own, Sha -advised that- -

she lest eaw her son alive in April, 1934, end at that time he
was driving a truck to the East from Chicago, and stopped at her
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» .

home for a few hours* She advised that her son had not been
married and had lived for the most part In Detroit* Michigan*
end Toledo* Ohio, after he moved away from Benton Harbor* Mich*
igaa.

• v .
\v

]
..

'

\ .

•

She stated that while he was living in Benton
Harbor he resided with his sister* Mrs* Glenn [Anderson and ad-
vised that neither she nor Mrs. Glenn Anderson had ever lived
on the outskirts of the city of Benton Harbor* She stated :

that so far as she knew* none of the family had ever been
involved in any criminal activities nor had they ever as-
sociated with any criminals and declared that her son* so far
as she knew* had never brought any men with him to Benton
Harbor, Michigan*

* *
» v - \

/ She stated that her son’s father* Charles May
Fisher* had died in Toledo, Ohio* about 1921 and that he had
never remarried after she had divorced him and that so far as
she knew he had never been implicated in any criminal acti-
vities*

LOWELL MILLER* Deputy Sheriff, Berrien County,
St* Joseph* Michigan* advised that the Anderson family en-
joyed a good reputation in Benton Harbor, Michigan

•

In view of the fact that the investigation has
disclosed that the information furnished by Archie/Hegleman
with aliases as set out in the report of Special Agent L* C,
Taylor dated April 17* 1936, at Pittsburgh, Pennsylvania* has
upon investigation* proved to be false, no further investiga-

tion concerning the alleged hide-out is being conducted*

UNDEVELOPED LEAD:

The DETROIT OFFICE at STURGIS* MICHIGAN* will
oontinue its investigation of the lead set out in the report

of Speolal Agent J* V* Warnss dated April 16* 1937* at Buf-
‘

falo* New Tort:* J' j

\

t

£



Meberal Bureau of Smirsttgatfo

$tat?0 Department of %ust\c*

POST OFFICE BOX 1276
OKLAHOMA CITY, OKLAHOMA

JULY 6, 1957

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D*C #

Dear Sir:

RE: B R E K I D

Reference is made to your letter of July 3, 1937,
suggesting that further interviews be had with officials of
the Tulsa Police Department in connection with the prosecution
of fei^XGteldstein for the illegal sale of a *45 caliber pistol
found in' the possession of AlviifTCarpis*

It is my intention to be in Tulsa within the next
ten days, at which time I shall interview the appropriate
Bolice officials*

Very truly yours.

Ai.
STEIN

SPECIAL AGENT IN CHARGE

CWSsos
cc - Cleveland RECORDED

&
INDEXED

T
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE omaiNATKD AT CINCINNATI, OHIO FILE NO. 7-82

REPORT MAOC AT

Chicago, Illinois

DATE WHEN MADE

7/7/37

PERIOD FOR
WHICH MACK

7/1/37

REPORT MADE SY

T. F. MULLEN TFU/ehc

xmjt ALVIN KARPIS, with aliases; IE. JOSEPH P.

^MORAN, with aliases, FUGITIVE, 1.0. 1232;
ANTHONY J .^AMERSBACH, with aliases, FUGITIVE; et *

EDWARD GEORGE%lEMER - VICTIM. V

CHARACTER OFCAW
KIDNAPING; HARBORING OF

1, FUGITIVES; OBSTRUCTION OF
' JUSTICE; NATIONAL FIREARMS AC!

Y/r

Ti '
* ir' \ .

SYNOPSIS OF FACT** ^

REFERENCE:

The Aurora, Illinois, Police
Department jrtill have in their

"

possession Machine gun #8042,,
as reportedly” iTiat~ poll/fe^de-
partment to the Treasury Depart-
ment on October 31* 1934* The
gun in question was purchased

Dy the Aurora, Illinois, Police * x
Department through the^fKartheiser \
& Son Hardware Company of Aurora }
In 1928#

P*

Letter from Director dated June 14, 1937.

.ft

,
C

\ C

%
C

j

&
tn

ig

DETAILS:
The letter of reference requested that it be

* determined whether or not the Aurora Police •,

Department still have in their possession machine gun #8042, a£
reported by that police department to the Treasury Department an
October 31* 1934* and also that the name of the individual from
whom this gun was purchased be obtained if possible*

At Aurora t Illinois* •

•
.

j

‘

A i I ‘ -

? ***~ ' -
.

'
•

' *
' * ' ’

Agent contacted C. A. DICKERSON, Desk Sergeant,
and upon referring to his records he advised that on October 31,
1934* he reported to the Treasury Department as having machine gun

DO NOT WRITE IN THESE SPACES
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#8042, which was a 1921 model .45 caliber, manufactured by the Colt
Firearms Manufacturing Company at Hartford, Connecticut; that this
gun was purchased by the Aurora Police Department in 1928 through
the Kartheiser & Son Hardware Company, 24 North Broadway, Aurora,
Illinois. SERGEANT DICKERSON advised Agent that the Aurora Police
Department still had this machine gun in their possession. He ex-
hibited this gun to Agent, and the number was verified as being
8042, - . .

' V.

PENDING.

2



jfobirai Surrau nf Jimrsligatuin

Uuiirh j&latrfi Srpartuwnt of 3uoIwf

U04 New York Building
Saint Paul, Minnesota

July 7, 1957

7-30

Direotor
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C#

0
Dear Sirs BREKID

Reference is being made to Bureau letter of
July 3# 1957# J^questing that it be advised as to the
nature of the exhibits in the possession of the Clerk of

U# S/District Court, St# Paul, as introduced in evidence
of the Sawyer and McDonald cases#

The following listed exhibits are those presently
in the possession of the U# S. District Courts

Exhibit Nos.

1 to 2k, inol* Sundry and divers ransom notes, letters
and envelopes#

25 to 31,inol* Photographs of house at Bensenville,
Illinois and rooms of same#

32 Wall paper in room of house at
Bensenville#

35 to 50* i*ol* Photographs of various subjects#

51 Envelope in which some "ransom notes
delivered#

52 Original ransom money lists

53

54 to 57, inol.

58

Printed ransom money lists ....

i-iiOORDED r-
1 ^ 1

Flashlights <fc 1 LT.P L

uVDEXED
Photograph

COPIES DESTROYED
e MAR 25 1365
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Exhibit Nos,

59

60 to 65* inol,

66

67 to 69# inol*

70 to 73# inol*

75 to 76* inol*

79 to 86* inol*

87 to 89* inol*

9°

91 to 100, incl*

101

102 & 102A

105

10U

105

106

107

108

109

110 to 115, incl

Immigration laws of United States

Immigration manifests for trips between
U.S. and Cuba

Photographs of exhibits 60 to 65# incl#

Records of National Hotel, Havana

Records of National City Bank Transactions,
Havana
Records of Chase National Bank Transactions,
Havana
Records of National City Bank Transactions,
Havana
Records of McAllister Hotel, Miami, Florida

Arrival and departure record, El Camodoro
Hotel (Withdrawn)
Registration cards of El Camodoro Hotel,
Havana
Bell boy call sheets, El Comodoro Hotel

Registration cards

Telegram

#1000#00 bill (withdrawn)

Memo re: above $1000#00 bill

Unused portion of airplane tioket

Cxiban Immigration card

Statement of Deft# McDonald

Card found in house of Barkers in Florida

El Comodoro Hotel statements found in
Barker’s house in Florida#

2



Exhibit Nos#

116

117

118

119 * 120

121 to 124, incl#

Telegram found in Barker 1 a house in Florida

Envelope found in Barker f s house in Florida

List of *1000#00 bills

Receipts of State Court Judge for $1000
bills

Records of destruction of money#

It is respectfully requested that the St* Paul Office
be advised as to what disposition the Bureau desires to make of these
particular exhibits#

Very truly yours.

3



July 16, 1937

UiCsMBO - J
jj.liOO*1'® y-576 - / *t*i ^ '

Speolal Agent In Charge,
8t, Paul, Minnesota,

»•* nmo

Dear Sir*

In reply to your oomunloation dated July T,

1937, ooncernin* the natter of the exhibits in the poe-
session of the dark of the United States District Court
at St, Paul, Minnesota, please be advised that these
exhibits nay be forwarded to tbs Bureau for disposition,

Tory truly yours.

John 2dgar Hoover,
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FBI CLEVELAND

DIRECTOB ^ ; ;

PHONE. BREKID.

DECODED COPY

JULY 8, 1937 10-50 AM EST LRL

USA OFFICE EE CLEVELAND ADVISES BERT AND

TED ANGUS ENTER PLEAS OF GUILTY AT CLEVELAND JULY TWELFTH TO

INDICTMENT CHARGING HARBORING AND ACCESSORY AFTER FACT.

‘

' i; -5 7 ‘

»

« > MAC FARLAND

OK FBI -WASHINGTON DC JW
FEDERAL BUf; EAlfc OF f k-ATlON

R^ORPBP : \ a \

:

,

~

A-'.'. V-
indexed,- F-r- r



Jfieberal ^uram of .it

l6l6 Federal Reserve Bank Bldg#,
Kansas City, Missouri

July 8th, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D# C#

O £>
REi GEORGE TIMINEJf j DR# JOSEPH P# MORAN,

with aliases, FUGITIVE I# 0. #1232;

«t al - EIWARD GEORGE^BREMER - VICTIM,
KIDNAPING, HARBORING FUGITIVES; OB-
STRUCTION OF JUSTICE, NATIONAL FIRE-
ARMS ACT.

Dear Sir*

Reference is made to Bureau letter of June l?th,

1937 (Bureau File 7*576), addressed to the Oklahoma City
Field Office, a copy of which letter was furnished to this
office, concerning investigation which has been conducted
of allegations made to the effect that Joseph T\ Miller, a
representative of the Yederal Laboratories, Inc#, has in

the past furnishedynachine guns to criminals*

Please be advised that a review of the Kansas
City file in this case reveals that the tracing of the
machine guns in this district has been virtually completed,
and the file ihils to disclose any information indicating
that submachine guns sold by Miller reached the hands of mem-
bers of the underworld#
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In my opinion, the investigation thus far made
does not warrant further inquiry into this matter, and unless

t
,

instructions to the contrary are received from the Bureau, y";;/ / ^

no farther investigation of this matter will be conducted by [
^

this offioe* 4
!

RECORDED & INDEXED

A

Very truly yours**7r. *7
($

-

KUnF^u of

DWIGHT BRANTLET,'^
Special Agent in Charge

••ncAii-j’i

U3TICE
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JOHN cDGAR HOOVER
DIRECTOR

IMCsMEC
7-576

JPcfcrral Bureau of Iiturettgatton

H&niteb §tatrs Uepartment of Justice

fflns^tnotton, IL

July 16, 1957.

V-. '

'f J

At

h

miORAKTOM FOR MR. TAMM

Re: Machine Guns Sold in States of Oklahoma
and Kansas by Joseph T. Miller of the
Federal Laboratories, Inc.

On June 17, 1937, I directed a letter to the Oklahoma City
and Kansas City Offices, requesting to be advised whether the investi-
gation conducted by these offices so far indicated that eny of the
machine guns sold by Joseph T. Miller in their districts had reached
the hands of members of the underworld. The letter also requested
the opinion of these offices as to whether the facts thus far developed
warrant further investigation along tbsse lines»

In connection with the above, I had already checked the

files which indicated that each office had checked approximately fifty
machine guns which had been sold in its district, and that the investi-
gation of guns not found in possession of the police departments
which originally purchased them indicated that they had either been
returned to the Federal Laboratories, Inc., or had been resold to other
police departments.

The Bureau is now in receipt of letters from these offices,
in which both Mr. Brantley and Mr. Stein state that in their opinion
the investigation thus far made does not warrant further inquiry into
this matter.

It is suggested, in view of the fact that most of the investi-
gation of the guns sold in the above-named states has already been
completed, without any indication that any of the guns have gone astray,
that further investigation of this matter be discontinued.

% ElV'l H
'TT\
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7-576 -14486
LMClFAl

•RECORDED

July 27, 1937.

Cpeoi&l Agent In Charge,
*

Oklahoa* City, OklehoM.

m mm£ tmiseij w, josml r.

/ ; . m\tM, «ith aiiave*, ruamv*,
Z. 0. #1232} ftt el - EPRAHD
Qj.oRGr - ficriyj wls/pikoi
ElftBOfilSiO F0&ITI9ES} ©SSTROCTIQS

- or julixcei hatxckai. mmus act.

Cear Sir!

Kith reference to the investigation being co&-
dented by the Oklahooa City end Kan»«* City offices la
connection vith the machine gune sold in the St-tec of
Oklahoae end fanes.* by Kr. Jocejh T. Killer, piece* be
ft<5!Bed tiu t the investigation thu. far sad* doe* net
•arrant farther Inquiry into this natter end esld in-
vestigation should be discontinued.

Very truly yours.

John Mger Hoover,
Cireotor.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO

REPORT MADE AT

Peoria, Illinois

DATE WHEN MADE PERIOD FOR
WHICH MADE

7-10-37 6-30-37

REPORT MADE BY

L. W. BRYAN EJBxLY

Tm* GEORGE T1MNEJL with aliases;
DR. JOSEPH P.^MORAN. with all

CHARACTER OP CASE

DR. JOSEPH P.n*
I. 0. #1232, e±
EEWAED GEORGE^E

ORAN, with aliases - FUGITIVE, 5 ® JUSTICE

gj"*
* HARBORING OF FUGITIVESj

RELSER - VICTIM. NATIONAL FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS;

REFERENCE*

DETAILS:

mm
MS

mmm

Kenneth R. Perry, now known
as Richard Perry, employed by
Illinois Commercial Telephone
Company and presently working
and living at Washburn, HI.

- P -

Report of Special Agent S. B. Landrum,
Kansas City, Missouri, dated June 1, 1937.

AT VERSAILLES. ILLINOIS :

si J. E. Hefflin, Postmaster, stated that Kenneth
R.fPerry had been working out of town for the past several
months but that his parents and Amanda/Perry presently
live in Versailles, Illinois. Mr. Hefflin did not know
the address of Kenneth R. Perry.

Mr. and Mrs. Clarence^erry stated that their
son, Kenneth R. Perry, who now goes under the name of
Richartm’erry, is employed by the Illinois Commercial
Telephone Company at Washburn, Illinois, on a construction
project and is living with a minister whose name they
do not recall. Mr. Perry said that he expected his son
to return to Versailles for a visit on the Fourth of July
and would have him call at the Peoria office if possible
on his way back to Washburn, Illinois. Accordingly, an
envelope bearing the address of the Peoria office was
given to MrC Perry, who promised to have his son call at

PROVED AND
Forwarded r'

DO NOT WRITE IN THESE SPACES

COPIES OF THIS REPORT

3-Bureau
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2-Cleveland _ * _ .... ..
2-Kansas City *5 1965
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the Peoria office in the event he returned home on the Fourth of July.
Mr. Perry also said that in the event his son did not return hone he
•would secure his present address, as he felt that the construction
job at Washburn would soon be completed.

UNDEVELOPED lEADi-

The PEORIA. OFFICE at Washburn, Illinois, will locate Kenneth
R. Perry, known as Richard Perry, who is employed on a construction
job for the Illinois Commercial Telephone Company, and interview him
in detail concerning his association with Miltoiy^ett with a view to
locating Lett.

Will also exhibit the photograph of the individual by the
name of "Babe" for the purpose of discovering his true identity so
that "Babe" may be more fully interviewed, as set out in reference
report.

PENDING - i



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

L'f i ' 7-33
Form No -

1

THIS CASE ORIGINATED AT ClhCllUiati, Ohi O

MPORT MADE AT

SYNOPSIS OF FACTS:

Sazi Trend soo, Calif

DATE WHEN MADE

7/3/sr

PERIOC^FOR
WHICH MADE '

6/10,16/^

GEORGE TBUNETj DR, JOSEra P, MORAN, With
Aliases, FUGITIVE, I. 0, 1232, ET AI;
EDWARD GEORGE- BREMER , Violin

REPORT MADE IY

7. H. RICK FB
CHAJUCTM OF CASK

HENAPINO; HARBORING OF
FUGITIVES; OBSTRUCTION OF JUST*
NATIONAL FIREARMS ACT f

fctt

RKFERHCEl

No indication Kllton^Lett Is residing
at 7337 Wald Street, Oakland, Califor-
nia, 1709 Myone or Mojave Avenue,
Oakland, California, fioti tious.

P,

Letter front the Oklehona City Office,
dated May 15, 1937*

At Oakland, California*

CE;

/

i

;#?

Si'
AN ; rt v^-t

.'*

; -,

r

Investigation has developed that MR* GEORGE HOSE, Husband and
MRS. VERA ( LILLIANmROSE

,

wife, have resided for over four years at 7337
Veld Street* GB3RGE ROSE le between 35 end 40 yean of age and le employed
by the Fleher Body at the Chevrolet Plant in Oakland, California* VERA BOSS
appears to- he about the same age aa her husband* They are respected citizens
in the oommunity in whloh they reelde and are of moderate means* They have
no children* *

• /

CLAUDE DANNER, Postman* Elmhurst Station, 6913 K, 14th Street,
has served mail to the ROSE family einoe they have resided at 7337 Veld Street

4

He stated GEORGE ROSE had mentioned to him that be formerly earns from Oklahoma
and his name was formerly GEORGS^OSAITOVICH*

BANNER recall* of delivering mall to the SOSES family from Oklahana#
j He vaa unable recall of ever seeing anyone who resmblea the nhotoeranh of

•ZSSXUEl /? aT' , DO NOT WRITE IN THESE «rACD
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MILTON LETT at the ROSB residence cr delivering mall addressed to
MIITON IZTT * with aliases* Neither is there any record of these
nsnes at the Elmhurst Post Office* MR* DANNER stated that MRS*

ARTHUR^WATERSON , 7333 Weld Street, next door neighbor to the ROSE
family oould be contacted confidentially* Casual inquiry by DANNER
of MR* WATER90N concerning LETT was with negative results*

, The writer interviewed MRS* WATERSON who was unable to ' v
identify the photograph of MILTON LETT as resembling anyone who frequents
the ROSE residence* She stated the ROSE family have few visitors and
she has never observed automobiles bearing out of State licenses*
parked at the ROSE residence* MRS* WATERSON advised she is on friendly
terms with MRS* ROSE and her conversation with her is casual and of
"over the fence" type. She seldom frequents the ROSE residence* from
her observation the ROSE family lead a quiet life and are respected
residents of that neighborhood*

MRS* WATERSON and MR* DANNER have promised to advise the
San Francisco Office If they Observe anyone resembling MIITON LETT
at 7337 Wald Street* j ? f- . /

It la believed both of tbasa individuals are sincere and
can be relied upon* -

Copies of the photographs of LETT have been furnished these
parties*

The office of the Post Office Inspector at Oakland* California*
has advised that 1709 Myone or Mojava Avenue* Oakland* California* is
fictitiouse _ . __ ...

Myone or Mojava Avenues, as well as streets or avenues of '

similar phonetics, are unknown to postal records at Oakland* California*

i
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July 12, 1937

P. 0. BOX # 1925,
FiTraatacai, pi.

c.

Special Agent In Charge,
HUKTSTGTON , 1S3T VIRG3HIA*

'V 0
jPe^OBDROi T3KH7BTJ SR, JC3XFS P«

VROROI with allaaes-miTITl,
1.0. 1232, at al| SKARD 05CR02

0 BRa'sa . Victim. KUKAPlKOj
OBSTRJCTIOH OP JTJ3TICS|

T BARBCRIFO OP rDOXTIYSS)
RATIONAL FIRJSARR3 ACT.

Dear flirt

Transmitted herewith are the following serials,
la the above entitled ease, of the Pittsburgh Field Division
which either contain leads to be covered in the Vest Virginia
district or of interest to pour office:

Serial #725 -

« #7id -

99 #715 -

• #711 -

• #7ce -

• #705 -

ft #699 -

t #597 m

m #591 -

m #693 -

w #594 •

RTOtP
7-39
Bids
ce Bursae
J

Cincinnati

letter of Cincinnati Office to Pittsburgh
Office dated April 13, 1937.

Report of Special Agent F.G. Tlllaan,
Pittsburgh, Parch 5, 1937,

Report of Special Agent F.G. Tlllaan,
Pittsburgh, larch 2, 1937.

Report of Special Agent F.G. Tillman,
Pittsburgh, February 9, 1937. •

Report of Special Agent S. J. Rynn,
Cleveland, February 5, 1987.

Report of Special Agent F.G. Tillsmn,
Pittsburgh, January £1, 1937,

letter of Cleveland Offloe to Pittsburgh
Office dated January 6, 1937.

Report of Special Agent Eugene X, Huaphray,
Indianapolis, December 22, 193d.

Report of Special Agent F.G. Tlllaan,
Pittsburgh, December 24, 193d,

Circular letter of Cleveland Office to all
Bureau Field Divisions dated Vovecbar 20, 193d.

letter of Cleveland Qfflee to Pittsburgh
Office dated Eovember £0, 193d, /7— C~“7/

KF,CORnFJ> / / <0

Very truly yours,

R. 7. Uirrms0.
Special Agent n Charge*

i \ 5* V
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
HqhuNo. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI , OHIO

REPORT MADE AT

Washington, D*C*

DATE WHEN MADE

7-9-37

TmJt GEORGE TBSIREY; DR. JOSEPH P TIGRAN
aliases - FUGITIVE, 1*0* 1232;
EDWARD GEORG!

PILE NO. 7-63

- VICTIM*

REPORT MADE BY

R. P. BURRUSS RPB:GS

CHARACTER Or CASE

KIDNAPING ;OBSTRUCTION OF JUSTICE
EARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS;

REFERaSGE*

Former personal and business associates
of George Gordon feorke unable to furnish
information as td his present where-
abouts* Identification Division has no
criminal record pertaining to George
Gordon Rorke*

» C R

Report of Special Agent R* P* Burruss dated
at Washington, D. C. March 25, 1937*

A DETAILS: AT WASHINGTON, D. C»

MR. WALTSRTDCSH, brother of the deceased wife
of George Gordon Rorke was located at the L*C. Smith and Corona
Company, 1018 15th Street, N* W*, and he advised that he has not the
slightest idea where Rorke is now located and added that he was very
desirous of obtaining the address of Rorke T s daughter in order that
he may correspond with her, as he has always had a very fond feeling
for her as a niece* No data was furnished him with respect to same#

MR. SRANK j^CHSENREITER, Resettlement Administra-
tion, Arlington Hotel Building, District 7900, Branch 86, previously
referred to as a former close associate of Rorke, stated that he has
not heard or seen him for several years* He recalled that the manager
of the local Dictaphone Sales Corporation located in the Munsey ;

Building, had made^^i}^ p^nark that he had heard that Rorke was a

•ROVED AND
FORWARDED:
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private secretary to some wealthy man on Long Island, New York#

MR* ®NE5T J/^SPITZSR, local manager of the
Dictaphone Sales Corporation located at the Munsey Building,
advised that Rorke at one time was connected with the Boston
Branch of his corporation, but that he has no information as to
his present whereabouts*

MR. ROBERT E. LeFEVRE, Procurement Division,
Treasury Department, stated that he has not seen Rorke for
several years# He heard two or three years ago that Rorke was
in Boston, but he was unable to furnish any definite address. He
evidently had reference to Rorke f s connection in Boston with the
Dictaphone Sales Corporation# *

' >
MR. CHARLES ROGERS, Underwood Typewriter

Company, 601 13th Street, N # W#, was unable to furnish any infor-
mation as to the present location of Rorke*

Verbal inquiry was made of the Identification
Division of the Bureau to ascertain whether there is any criminal
record pertaining to George Gordon Rorke. A negative reply was
received*

2 m



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

1)

c/

r

Jtetoral Bureau of inoostigation

WmtrJ» States Department of Justice

SHaHljtngttm, B. C.

LMC : EAM

On the above date, the writer was interviewed by
Mr. A. H.\,!urphy, Attorney at Law, connected with Attorney
Arthur G .^Lambert, 218 Munsey

x
Building, Washington, D. C.,

concerning the claim of his client, Harry L^pSherman, for
aVreward in connection with the apprehension of AlvirPKarpis.
Mr. Murphy furnished Agent with the information he had in
his possession which formed the basis of Mr. Shermans claim
which was substantially the same as was reported to the
Bureau in the letter from the Washington Field office follow-
ing the interview with Mr. Sherman. Mr. Murphy stated that
he had never interviewed Sherman and all of their contact
has been through correspondence; that, however, he was
interested in determining whether the Bureau secured any
leads or information at Tyler, Texas, which later led them
to the trail of Karpis resulting in his subsequent arrest.
The writer informed Mr. Murphy that Mr. Sherman's information
was investigated at Tyler end the inquiries failed to disclose
the person or location named by him as being a possible potential
hideout for ^arpis, and that the information furnished by Sherman
had no relationship or in no way aided or had any bearing on

the capture of Karpis. It was developed through Mr. Murphy
that he understood the individual and location mentioned by
Sherman as being a possible hideout which Karpis might contact
was at Longview rather than Tyler, Texas and this probably
accounts for the fact that the Dallas office was unable to
verify the information furnished by Sherman. Mrr*Murphy thanked
the writer for the interview and left, apparently satisfied
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Special Agent in Charge,
Cleveland, Ohio.

Dear Siri ItftEKID.

Hr. H. C. Robinson, State Bureau of Identification,
London State Prison Fara, London, Ohio, recently contacted this
office telephonically and advised that he had obtained sons
information relative to the whereabouts of subject Tony amerabach
and requested that an Agent contact him in reference to same. Ur.
Robinson was contacted by Special Agent J. A. Cimpeman at the
London State Prison Farm and he advised that the information he
.had to9 obtained by him from an inmate by the name of Ailliam
^Harris, OSP #51385, who had escaped from the Ohio State Penitentiary
^in Columbus, (Kilo, in 1923 with subject Amersbach, and according
to the information he obtained from Harris, they both meat to the
residence of a friend of Amersbach located near N, Eaton, Ohio,
where they stayed for two days and that Harris is of the opinion
that subject Amersbach would undoubtedly return to this place or
that the people residing there would know of his whereabouts.

fa. Harris, OSP #51385, who is presently an inmate of
the London Stats Prison Fara, was also interviewed by Agent
Cimperman and he stated that le well acquainted with subject
Amersbach, as be formerly "celled* with him st the Ohio State
Penitentiary at Columbus, Ohio, from which Institution they
both effected their escape In 1923, and as previously planned by
subject Amersbach, they both went to a fara run by a friend of
subject near R. Eaton, Ohio, where they stayed for two days in
the barm. Harris states that be is unable to recall the name
of tbs individual running this firm at that time (1923) but
was of ths opinion that it was eithefdSmith orj-pavie or soma other
ooaaon name and described him as beiij about 29 years of sgs is
1923, about $’6" in height, 135# in weight, with dark hair. Ha
states that this party is also married but that he did not ,-et a chance
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to observe his wife while they were there and to his knowledge , they
tK>ti one child about a year or ao old.

Barrie states that subject had previously advised his
of this place and stated they were old friends of his, and that he
always went there ’riien he got in a scrape and that apparently
be was speaking the truth because at the tine they went there
after effecting their escape* the owner of the fare told subject that
he had been expecting bis. Be also states that they only stayed
there two daja and then went to Huntington and other cities in
West Virginia. He states that if subject had Ven alone* ha
undoubtedly would have continued staying there and that after they
left the fan* subject did not sake any sore contacts and was entirely
dependent on his for his safety In eluding the law. Re states that
they stayed together for about 20 days and then separated and
that he did not see him again until 1931* at which time they were both
arrested in West Virginia. He baa not been him eubseqiant to that
time.

..
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Harris states that this fan nay be located by taking the
aain highway out of North Eaton* Ohio* In an easterly direction and
turn to the right at the first road. The house* #iich ie a one-story
frame dwelling with an attic* is situated about 200 yards on the left
side of the road* There is a email barn in the rear and a (rove of

pine trees in back of the barn where people usually hold picnics. On

the left side of the house is a snail apple orchard and on the right
is an open Held be uses for truck farniqg. Re states that the owner
mentioned in 1923 that ho was going to build a brick house and it is
therefore possible that the brick house may be there at the present
time* it being noted that the only time Karris visited this place was

in 1923* A small map noting the location of the bouse was slao
prepared and is being transmitted herewith for the assistance of the
agent con Jucting tbs investigation.

It la suggested that an effort be made to locate this house
from the ~map and directions obtained from Harris , with the view of
ascertaining whether subject is there at the present time or whether
the people who occupy this bouse (possibly named Davis or Smith)
are acquainted with the subject and in communication with him.

/ / t i I
•;

Veiy truly yours*

/ H. D. HARRIS,
cc Bureau * Special Agent in Charge

ce Chicago

Enel.

#2
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Mr. Coffey __

Mr. Dtwtty

Mr. Cam

Mr. raxuMrth

Mr. OtavlN _
Mr. Narbo

Date Jul; r 9. 1?37.

MEMORANDUM FOR MR. TA

Mr. J*M#h

Mr. iMttr _
Mr. Nlehaic

Mr. OmIjm _
Mr. Octal ltf«r

Mr. Tamm __

Mr. Tracy

MIm Oaa4>

On July 6, 1237 I telephoned Special Agent Gid&ens, v.Tho
was actinc in charge at Kansas City in the absence of Ur. Brantley,
with reference to the status of the investigation concerning the
activities of HughcLariner and the nat^r of locating the body of

Earl ^Christman through the aid of Sdna^Llurray. Agent Oiddens
advised that these matters had not yet been investigated but were
assigned to Special Agent Farland, and that the delay in investi-
gation iras caused by the trial of the murderers of Special Agent
Baker at Topeka, Kansas.

.1 informed him. that the Bureau desired that these matters
be investigated and brought to their logical conclusions at the

earliest possible date, and he stated that he mould arrange it sc

that they mould receive iimediate attention.

I also directed Agent Giddens* attention to Bureau letter
dated June 17, 1937, addressed to the Oklahoma City Office, a copy
of vrhich was furnished the Kansas City Office, with reference to
t>^ investigation being made concerning machine guns sold by Joseph
T/^i.Iiller in the States of Oklahoma and Kansas, and in v/hich tSe""~

^

Kansas City Office was requested to advise as to whether its in-
vestigation thus far indicated that machine guns v:ere reaching the
hands of criminals and whether in its opinion investigation should
be continued. Agent Giddens did not seen familiar with this letter,
but promised to immediately check the matter and to advise the Bureau
in the immediate future.

r: g ~D5iD
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FEDERAL BUREAU Of INVESTIGATION

Form No* 1
this case originated at CINCINNATI , OHIO FILE NO. ?_10

REPORT MADE AT

KNOXVILLE, TENN.

DATE WHEN MADE

7-12-37

PERIOD FOR
WHICH MADE

6-29-37

REPORT MADE BY

WILLIAM B. DILLON AEB

TITLE
GEORGE <%KENEY

; DR. JOSEPH P. MORAN, with
aliases - FUGITIVE, I. 0# #1232, EfT AL.;
EDWARD GEORGlf^RMER - Victim

CHARACTER OP CAES

KIDNAPING; OBSTRUCTION OP
JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
NATIONAL FIREARMS ACT.

K

SYNOPSIS OF FACTS: AGen* F. H/^Phillips located at Rhea Springs*
Term#, advises Rorke is his first cousin,
but that he has not beard of him for five
years*

- EDO -

REFERENCE: Report of Special Agent R* P» Burruss, Washington, D. C.,

^ dated 5-17-37* >

Report of Special Agent J* A* Murphy, Trenton, New Jersey,
dated 1-18-37.

Letter to the Washington Field Division from the Knoxville
Field Division, dated 5-23-37, and the reply thereto, 5-26-37

i

DETAILS: AT CHATTANOOGA, TENNESSEE:

The following investigation was conducted by Special
Agent J* H* Farley: - v

' ' * *

I

Inquiry at 704 East Fourth Street, Chattenoqga, Tennessee,

elicited the information that Gen. Fred H.phillips had moved from there,

leaving no forwarding address. A'

Assistant Superintendent of Mails, John S. Walker,

Chattanooga, Tenne ssee, advised that he was personally acquainted with Gen.

Phillips, and that the latter had been receiving hts mail through Dr. J. H.

Barnett, at 408 McCallie Avenue, and also at Dr. Barnett 1 s office, at 200

A1TROVED AND SraciAL Amkt
FORWARDED: " 1 IN CHAROK DO NOT WRITE IN THESE SPACES

7- SHL' fv JUL 1 4
COPIES OF THIS REPORT

4^PH5S DiatHOTIID

- feiLut**
2 Washington Field (Enc*)

1 Newark (Info*)—2-Kaorville HhhSB



Lovaaan Building, Eighth and Market Streets,

„ At Dr, Barnett's office in the loveman Building, Agent
was advised by hiertfawjtionist that Dr, Barnett was confined to his home, due
to illness. She stated that she knew Gen, Phillips, but had not seen him in
sometime, but she believed that he was managing a hotel at Rhea Springs, Tenn*
She advised that she did not know the name of the hotel,

«. ,

* • '
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Agent contacted Dr# J, H, Barnett at his home, and
was advised that Gen, Fred E, Phillips was operating a summer hotel t knovjn
as the Rhea Springs Hotel, located Rhea Springs, Tennessee, and that he
believed he could be located there.

The following investigation was made by reporting Agent:

AT RHEA SPRINGS, TMNBSSEE ?

Gen, Fred H, Phillips was located at Rhea Springs,
Tennessee, where he is operating the Rhea Springs Hotel, He advised that he
and George GordonfRorke were first cousins, their respective mothers having
been sisters# He1

stated that Rorke’ s mother had married Thomas F, Rorke
(or 0 fRorke) of Chattanooga, Tennessee, and that the marriage had been against
the wishes of the Phillips 1 side of the family, and as a result, the two
families had never been friendly.

He advised that he had last seen Rorke, who he con-
stantly referred to as "Gordon? in Washington, D, C#, about five years ago.

He stated that Rorke 1 s mother had died about that time, and that Rorke had

gone to Washington, D, C, for the funeral. He advised that Gordon had been

in Newark, New Jersey at the time his mother died, and that he had been lo-

cated and informed of the death through some lawyer, whose name he did not

know, who had offices in the Woodard Building, Washington, D, C# He also

stated that Rorke 1 s daughter (name unknown) was in Newark, New Jersey at that

time. It was his belief that this girl would be twelve or thirteen years

old at present.

He further advised that Rorketefather had been a

sergeant in the medical corps. United States Army, and, upon his death about

ten years ago, had been buried in a military cemetary near the Soldiers’ Home

in Washington, D, C. (not Arlington), and when Rorke’ s mother died, she was

also buried in this same cemetary# Rorke ’s father was supposed to have died

in an army hospital of cancer of the stomach, and Rorke 1 s mother had received

a pension from the Government, following the death of her husband, and up

to the time of her death, ;



Gen* Phillips went on to say that Rorke had been raised
in Brooklyn f

New York, and that he had gone through school, and had finally
taken a law degree in some Washington, D# C* college. Thereafter, he had
worked for some one named "Rogers, " selling typewriters, in Washington, D, C*

After leaving this employment, he worked at selling safe cabinets for a while#
He placed Rorke

1
s age at about fOrty to forty-five years, and stated that

he had never been in the army or navy# According to Gen# Phillips, after
working a while, gorke had taken to drink end had become an habitual drunkard#

He stated that he looked like a "bum" at Washington at the time of his mother’s
funeral, and that after she had been buried, he had sold her personal effects
to some junk man, had secured what estate his mother had left, and had supposedly

returned to Newark, New Jersey#

According to Phillips, Rorke had been married, separated,

and finally divorced from his wife, who later married some doctor# He stated

that he had heard that she had either died or committed suicide#

As requested, the report of reference of Special Agent

J# A* Murph£ is being returned to the Washington Field Division, along with

copies of this report#

UNDE7SL0PED LEADS:

TKS CINCINNATI PITTSION:

At Cincinnati, Ohio ^ will immediately notify the Washing-

ton Field Division in the event it is unnecessary to cover any of the leads

set out below# The reporting Agent is not in possession of a complete file

on this case, and the following leads may have been completed previously, or

may be unnecessary at this time#

THE WASHINGTON DIVISION:

At Washington, D» C», will endeavor to ascertain which

law school was attended by rcorke, and toTscure any information of value from

the school about him#

Will endeavor to learn the disposition of the estate of

Rorke* b mother, Mrs. Fred H. Rorke (or Mrs. Fred 0*Rorke), who died about

1932 in Washington, D. C., and is supposed to have been hurled in a military

cemetary near the Soldier’s Home in Washington, D. C.

Will endeavor to locate the grave of Fred H. Rorke (or

Fred 0 ’Rorke) Rorke’s father, who, supposedly, was a sergeant in the medical

- 3 -



corps, United States Army, in order that his army record may he searched
for any information regarding relatives with whom Rorke may presently he
in contact* This person is supposedly hurled in the military cemetary near

the Soldiers’ Home* Washington, D« C#

- REFERRED UPON COMPLETION TO THE DIVISION OF ORIGIN -

4
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BRIEN ,W,C MAHON
ASSISTANT ATTC RMKV OKNCKAL

department nf ^Justice

*0Jasl]mgfmt

July 13, 1937*

MEMORANDUM FOR J* EDGAR HOOVER, DIRECTOR,
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Re: United Stales v* Joseph H* Adams and
Henry Duk£jRandall

The records disclose that there are pending two L ,

indictments in the above entitled case* Each of the / jfm
s'

indictments charges each of the defendants individually*''# 1

with a violation of Section 1132, Title 26, U* S* C* A*,*

commonly known as the Firearms Act* An examination of ^

the reports submitted thereon indicete that the evidence#'
against Randall appears to be quite adequate to sustain /
a conviction* The only evidence available against Adam^
however, is the admission on his part in the statement
which he gave to Special Agent in Charge Hanson, that the '

machine gun in question was obtained by him from Willie
Harrison and that he thereafter gave it to Randall*
Inasmuch as the trial court held the statement referred to */

inadmissible, proof of the possession of the gun on the

part of Adams appears to be rather difficult*

The Department, however, as you know, is rather
reluctant to dismiss any of the indictments in this case*

unless it appears that the possibility of conviction 1b*

remote* At the same time the Department does not feel
that a conviction of Randall with a dismissal of the
indictment against Adams is feasible* Accordingly, as \

stated in the telephone conversation by Mr* J*’ J* Waters \

this morning, it is suggested that all available evidence
In your possession bearing on the violation of the Fire- i

arms Act on the part of either Randall or Adams be placed
in a summary report* After the receipt of the seme it

will be examined to determine whether there is any
possibility of obtaining sufficient evidence on which to

prosecute Adams*

It is suggested that some of the Agents who worked
on the harboring case in Miami may have some leads which
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may tend to show or which, through investigation, might develop
evidence of the possession or transfer of the gun on the part
of Adams*

Accordingly, it will be appreciated if you will give

this case your attention as outlined above*

BRIEN McMAHON, 1

(
Assistant Attorney General*
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MEMORAHDOM FOR ASSISTANT ATTORHE! GENERAL BRIZH McMaBOI

RKt UNITED STATES vs. JOSEPH ~V
H. ADAMS AND HENRI DOM
R4SDALL, 7 •

&£ZJz*

Receipt la acknowledged of your aeaorandua dated July
13* 1937, with reference to the Indictment outstanding against
Joseph H. ideas and Henry Duke Randall, in connection with a
possible violation of the Rational Firearms let*

With reference to your suggestion that sons of the
Agents who worked on the harboring case in Miami aay have soae
leads which night be of value in this natter, please be advised
that the Bureau file contains all pertinent information which was
developed during the Miami investigation* However, a summary will
be prepared and furnished you in the near future outlining the
facts in this east.

Teiy truly yours,

John Edgar Hoover,
Director.

COi/^UliiMTIONS SEBTIOK

MAILED
-r t

JUL 26 1937

P. M-



Post Office Box 1469,
Little Book, Arkansas,

JUly 12 , 1937.

Special Agent in Ohargs,
Memphis, Tennessee,

Bet ^REXZfi*

Dear Slri r r

Referenoe is made to letter frca this office dated
i JUne 17, 1937, requesting certain investigation toward locating Crete
£wam»on, alias OretaKJlletrap, at Meophle, Tennessee, where she is probably
pngaged in prostitution.

It is kindly requested that this Investigation be expedited
end this office advised in the premises. As previously stated, it is not
desired that this woman be Interviewed at this time, nor that ahe he
advised that there la at preaent an investigation in progress at Bet
Springs, Arkansas, relative to Alvln^hrple end Creoej Goldstein.

Very truly youre,

OPS epe

Bureau S//̂ -
Oinciannti
Cleveland

GHAPMOB ILKTCHKR,
Special Agent in Charge.

ksoordesd
&
tndexho
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
This case originated at CINCINNATI, OHIO FILE NO. 7-25

REPORT MADE AT

DETROIT MICHIGAN

DATE WHEN MADE

7/12/57

PERIOD FOR
WHICH MADE

7/9/57

REPORT MADE BY

LEON LEVIN ERA

GEORGE ?IMINET; DR. JOSEPH P. 'HORAN, with
aliases - FUGITIVE, I. 0. 1252 j et al;
EDWARD GEORGE BREMER - VICTIM.

CHARACTER OF CASE

KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;
NATIONAL FIREARMS ACT.
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SYNOPSIS OF FACTS:

Vv -
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Tanzay Stewart, nee Smith, at Lansing,
Michigan, although employed by Roy
Milam at Milam's Lending, Arkansas,
for approximately three months, begin-
ning June and ending September, 1955,
as maid in Milan's four cottages,
unable to identify photographs of
Karpis, Hunter, Connie Morris, or
Grace Goldstein as individuals who
rented one of the cottages during that /
period. Also claims that none of the
patrons of the four cottages ever had
a large black Great Dane dog. Indicates
no police officers to her knowledge
ever at Milam's Landing for the purpose

of investigation. Indicates also that
one Willie Frank, a colored handyman -

employed by Roy Milam, may furnish infor-
mation inasmuch as he took numerous patrons
on fishing trips. \ >

REFERENCE:

- P -

Letter from the Little Rock Office to the
Detroit Offifce dated July 5, 1957. --

n --'V -
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DETAILS: There are being returned herewith to the.Little Rock
Office photographs of AlvinftCarpis, FrecvHunter,

. Grace/Gold stein , Conni^S/Iorris, and of a black Great Dane dog, all
of which were forwarded 'to the Detroit Office with reference letter.

At the address/1016 Birch Street, Lansing, Michigan,
it was ascertained that TanzajfSmith was presently residing at 1509
Albert Street, Lansing, where interview was had with Tanzay. She
stated that her maiden name was Smith and that she was married in
April, 1956, and that her name now is Tanzaj^Stewart, She related
she was boro at Hope, Arkansas, but spent modt of her childhood days
in and around Little Rock, Arkansas. Beginning with about 1926 she
moved to Hot Springs, Arkansas, where she stayed off and on for a
period of approximately seven years, working as a colored maid at
various small hotels and furnished apartments. She was unable to
furnish either the names or locations of these various places. In
about March, 1955, Tanzay started working as a colored maid for
Mrs. Milam who owned and operated a large furnished apartment house
at 506 Spring Street, Hot Springs, Arkansas. She stated Mrs. Milam
operated a highly respectable apartment house and there was never
any question as to the Identity of any of its occupants.

Tanzay further advised that Mrs. Milam has a sen,
Roy, who is married to a girl named LaRue and they for a time lived
with Mrs. Milam at 506 Spring Street. During the winter of 1954-
1955 and the spring of 1935 Roy caused four cottages to be erected
at Lake Hamilton at a point known to Tanzay as Milam's Landing,
which cottages were ready for occupancy about the middle of June,

1955, and Roy and his wife moved to one of the four cottages. A't

about this time, inasmuch as the furnished apartment business was
quite slack, Mrs. Milam agreed that Tanzay could proceed to the Lake,
which is about six miles from Hot Springs, for the purpose of acting
as maid for Roy at the cottage. Some time around the middle or the

latter part of June, 1955, Tanzay did go to the lake to act in that
capacity. •

_

Tanzay stated that when she went to the cottages
they had Just been completed and there were no occupants prior to
the time she arrived there. Roy and his wife occupied the cottage
which Tanzay described as being $2 of the four and distinguished
t.M fl particular one by stating that it was the cottage from which

a clear view of the entire lake could be had and between which and

the lake was one other cottage. On the other side of Roy's cottage

were the other two cottages and she believed that they were numbered



beginning from the lake front and that they sat in a kind of semi-
circle* Tanzay did not reside in the cottage with the Roy Milams
but stayed in a small trailer immediately to the rear thereof. Her
duties consisted of cleaning the cottage the Milams occupied and
also cooking for them and on occasion, when the Milams would leave
the lake for several hours or several days, it was likewise her
duty to rent the cottages to any prospective patrons. She stated,
however, that the Milams very rarely left the lake. '

/ •• j -

Tanzay was unable to recall if she personally ever
rented any of the cottages to any tenants, stating that usually
this was taken care of by Roy Milam*

M.th further respect to her duties as maid, Tanzay
stated that she did not enter each cottage every day for the purpose
of deeming but that these cleaning duties were limited to maid
service for the cottages which were just emptied; that is, if a
tenant would stay a week or two weeks in one of the furnished
cottages, at the expiration of that time Tanzay would clean the
cottage in preparation for the occupancy by another tenant, other-
wise she would have no occasion to enter any of the other three
cottages.

Tanzay stated that to the best of her recollection
the couples or families which occupied the cottages never had with
them any dogs and she was particularly certain that there was never
a big black Great Dane dog around the cottages. She stated that

the only dog around there was a German Police dog owned by Roy.

Tanzay was questioned also with respect to the types

of automobiles seen around the cottages and the license numbers or
the States issuing those licenses, but claimed that she never paid

any attention to these details. She was particularly unable to

recall any Hudson coupe bearing Ohio or any other license.

Tanzay was also questioned particularly with respect

to the occupants of cottage #5, as set out in reference letter, but
stated that she has no independent recollection at all of the

identity of the individuals who might have occupied this cottage.

She stated that inasmuch as her duties were primarily limited to

keeping the Milan cottage clean, she paid very little attention to

the persons who might have occupied the other cottages and was



unable to recall the names or identities of any persons or the locations
from which they might have come. However, she felt that all of the
tenants in the various cottages over the summer were not from Arkansas
but could offer no substantial basiB for this statement. The only
individuals she could remember as having occupied a cottage there were
persons who had two small children—a boy and a girl—and she stated
that she recalled these people since these two small children would
continually come to her with their small sailboats so that she might
aid them in sailing across the lake. She was even unable to advise
the names of the children or the surname of the family and indicated
also that she had no idea where they came from. She believed they
were tenants at the cottage for the longest period of time and that
they stayed only for a period of three weeks. These persons occupied
the first cottage from the lake.

Tanzay stated also that she is certain she left
Milam 1 s Landing on either September 7 or 8, 1935, inasmuch as she
is definitely certain that she arrived in Lansing, Michigan, on
September 10 , 1935, after spending two or three days driving that
distance.

During the approximate period of three months she
spent at the lake, Tanzay stated that she was away from there for
only two nights and three days in succession and this occasion was
when Mrs. Milam, Roy^ mother, was ill at her home on Spring Street
and Tanzay stayed to nurse her and care for the apartment. She was
unable, however, to place the date of this occurrence.

Photographs of Alvin Karpis, Fred Hunter, Grace
Goldstein, and Connie Morris were exhibited to Tanzay but she failed
to identify them as being any individuals she recalled every stopping
in any of the cottages at the lake. The photograph of the Great
Dane was also displayed to her but she was unable to state that she
had seen the dog at any place. Tanzay exhibited several photographs
of hers and a colored boy named Willie Frank taken at Lake Hamilton
and it was noted from one that the background was a black, four-door
Chrysler Airflow sedan. This photograph showed the car from the

side, no license plates being visible. Tanzay was unable to advise

who owned the car or even the type of license plates appearing on it.

\ V <
1

i.

Kith respect to Uillie Prank, Tanzay stated that he

began working for Roy at the lake at approximately the same tine

- 4 -



she went to the lake and that as far as she knows Billie Frank is
still employed as a sort of general handyman by Roy* hille Frank
is particularly adept at fixing motorboats, etc., and on occasion
acted as a guide in taking tenants out for fishing trips* She
believes that Willie Frank can be located through the Milams inas-
much as Mrs* llil&m in a letter to her about a month ago advised that
Willie Frank was still there*\ *

Aside from Billie Frank, the only other Individuals
she knew of as having worked for Roy Milam at the lake were an old
white man who aided in originally constructing the cottages and who
was retained as a carpenter, and a young white man whose name she
could not furnish* These two individuals, along with Willie Frank,
all lived in Milam 1 s boathouse on the edge of the lake*

With respect to the identities of any other persons
who might have been at the lake and in a position to know the various
tenants of the cottages, Tanzay informed that to the best of her
knowledge the laundry man, the milk man, and the ice man were the
only persons who might have had such an opportunity, explaining that
the milk man went to the lake every day to deliver milk to the Milam
cottage and that he might have delivered milk to other tenants;
also, that the ice man and the laundry man might have performed
similar services for other tenants* She was unable, however, to
advise the names of these men or the companies they represented*

Tanzay stated also that there was a small general
store located near the Milam cottages and that it might be possible
that the proprietor of that store might have some information regard-
ing the identity of the tenants of the cottages*

Tanzay was questioned with respect to her acquaintance
with any police officers of the Hot Springs Police Department and she

stated that several years ago she did know one detective but that he
was killed some time ago—she believed four or five years ago* She
could not advise his name and stated that she did not know nor had
she ever heard of Chief of Detectives Herbert ’•Dutcb^Akers or Chief

of Police Josephfftakelin; further, that during the entire time she

was at the lake curing the summer of 1935 no police officers either
from Hot Springs or from any other place questioned her with respect
to the identity of any individuals who rented the cottages and she

heard no gossip or rumors around the lake that such investigation
had been made* She felt positive that if this were the case, she
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would have learned of It somehow Inasmuch as even now she receives
letters from Roy* s mother detailing to her gossip concerning various
individuals mutually known to them* . ^

, <
> • .

*
,

*

Tanzay was unable to furnish any other information
concerning her residence at the lake during the summer of 1935;
however, for the purpose of attempting to learn the present location
of Willie Frank, since it is not known if this information is avail-
able to the Little Rock Office, it is stated that Willie Frank at
the time Tanzay knew him, which was in June, 1955, roomed with an
elderly negro couple in a house immediately across the street from
the place where Tanzay roomed* She was unable to furnish the names
of the persons with whom she roomed or their exact address but to
locate this house she stated that after leaving 506 Spring Street,
the home of Mrs, Milam, she would proceed north to the first cross
street, which she believed was Guffa* Thereafter she would proceed
west on that street, crossing the railroad tracks, these tracks com-
prising the center of a street. She would further proceed along
Guffa in a westerly direction to the first intersection and stated
that she lived in the third house before the intersection was reached,
this house being located on the south side of the street. From this
point Lillie Frank resided in a home directly across the street, or
on the north side. As a further means of identification, on the
southwest corner of the intersection just beyond where Tanzay roomed
there was located a large dance hall, the name of which she could
not recall.

Tanzay was unable to state the present location of
the elderly white man and the young white man, both of whom during
1935 were employed by Roy Milam at the lake.

Inasmuch als this office is without knowledge as to
the status of the investigation at Hot Springs, no leads in con-
nection with the above information are being set out*

- PENDING -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CINCINNATI, OHIO

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE

DETROIT, MICHIGAN

Tn“ '• C
7/9/57

ALVIN KARPIS.^jdth aliases) »

DR. JOSEPH P.4I0RAN, with aliases-*
^FUGITIVE, I. 0. 1252) ANTHONY J. *

AMERSBACH, with aliases-FUGITIVg)
°E°RGE BREMER-Victim.

3^/
PERIOD FOR m /-
WHICH MADE 4/0 a

12,15,19,26)
5/8,17,24.25.

FILENO. 7-25

CHARACTER OF CASK

KIDNAPING) HARBORING OF FUGI-
TIVES) OBSTRUCTION OF JUSTICE)
NATIONAL FIREARMS ACT. •

SYNOPSIS*

o'-;: V-

‘
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REFERENCES:

Anthony^Aroeroback not believed to be
in Detroit at the present tine. Pete
Mason believed to be residing In the

neighborhood of St. Aubin and Kirby,
Detroit, exact address not as yet known.

Informant working on case through
Detective Joseph Sheridan of Michigan
State Police. Marie Barley, 5119 E.

Jefferson Avenue, Detroit, brought be- ~

fore U. S* Commissioner, Detroit, on

June 14, 1957, and released on own
recognizance after signing f500 for

personal appearance in Federal Court
at Toledo, Ohio, during April, 1957,
term. — — -r.~,— - .-r-

- P -

Report of Special Agent Harry A.Loughran
dated 5/26/57 at Detroit, Michigan.

Report of Special Agent J. A. Cimperman
dated 4/15/57 at Cincinnati, Ohio._^

Telegram from the Cleveland Office to the

Detroit Office dated 5/25/57.
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Telegram from the Detroit Office to the
Cleveland Office dated 5/25/57.

Letter from the Detroit Office to the -

Cleveland Office dated 5/25/57.

Report of Special Agent S. K. lfcEee
‘ "

dated 5/27/57 at Cleveland, Ohio.

Letter from the Cleveland Office to the
Miami Office dated 6/4/57.

Letter from the Cleveland Office to the /
Detroit Office dated 6/11/57. /

DETAILS; On May 24, 1957, Special Agent S. K. McKee of the
Cleveland Office telephonically advised this office

that he had just received information that one Anthony Amersbach,
for whom & warrant is presently outstanding in the Cleveland district,
was believed to be visiting his brother, Philip Amersbach, a prisoner
at the State House of Correction and Branch Prison, Marquette,
Michigan. Agent McKee requested that the appropriate authorities
at Marquette be contacted and requested to apprehend Amersback for
this Bureau and to immediately notify the Cleveland Office as soon
as information was received concerning this individual. It was re-
quested that the information be checked immediately.

Marvin L. Coon, Warden of the State House of Cor-
rection and Branch Prison, Marquette, was telephonically contacted
on the above date and advised that he would check his records to
determine whether an individual by the name of Philip Amersbach
was presently incarcerated there and that he would also make arrange-
ments that Anthony Amersback could be taken into custody if he put
in an appearance as a visitor.

- Warden Coon subsequently telephoned this office on

the same date^ advising that an individual by the name of Ed'^ummers,

alias Joseph^Amersbach, alias PhilipNJ^mersback, alias Josepft^Phillipa,

was received at the institution on May 19, 1925, to serve a life

sentence, having been convicted of the robbery of a Milburg, Michigan,

Branch Bank*

Mr. Coon furnished the following information concern-

ing this person, as disclosed by the prison records;

2



Relatives and friends of this party as shown by the
prison records are as follows

»

• ?
J t

' '

A . Amersbach - father
7124 Clark Avenue
Cleveland, Ohio

Mrs. Daisy Young - aunt
14666 Prairie Avenue
Detroit, Michigan

Mrs. J. C. Wagner - sister
546 E. 94th Street

\ Cleveland, Ohio
j

\

J . / v

Mrs. Bruce Young ~ friend

Herbert Reidy - friend
14666 Prairie Avenne

.

. - Detroit, Michigan '
.. •

(The Warden advised that Mrs. Bruce Young is apparently
the sane as Mrs. Daisy Young.)

\ i \ \ '

; Warden Coon further informed that Ed Sumners, with

aliases, had had no visitors recently. He informed that he had taken
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the proper steps to see that Anthony Amersbach would be taken into
custody in the event he attempted to visit this prisoner and that
should this happen* he would immediately notify the Detroit Office
by telephone.

Subsequent to the above conversation* which was had
by SAC Jay C # Newman with Warden Coon* lfr, Newman communicated by
telephone with Agent McKee at the Cleveland Office* informing him
of the results of the contact with harden Coon end it was suggested
by Agent McKee that the Detroit Office endeavor to locate Anthony
Amersback through Mrs, Daisy Toung and Herbert Reidy* Agent McKee
stated that he has complete information concerning Amersbach 1 0
relatives and contacts in Cleveland* Ohio*9

,
i , •

_
*r.

The following description of Amersbach was furnished
by Agent McKee

t

Age
Height
Weight
Build
Hair
Eyes
Dress

The writer on May 25, 1957, conducted neighborhood
investigation adjacent to 14666 Prairie Avenue, Detroit, regarding
the people residing at the latter address and persons known to have
called there* It was ascertained that Mr. and Mrs. Bruce Toung and
their adopted son, Herbert Reidy, age about sixteen, reside at this
address. No information was developed that anyone fitting the des-
cription of Anthony Amersbach was visiting there.

Mrs. Bruce (Daisy)^jloung, 14666 Prairie Avenue,
Detroit, was interviewed and questioned regarding Phil Amersbach.
She stated that she is in no way related to this man whom sh«
corresponds with at Marquette Prison under the name of Ed Summers,
but that Phil Amersbach prior to going to the penitentiary lived
with a woman named Kate Means and that this woman had a daughter
by the name of Frances who was raised by Mrs. Toung up until a few
years ago, at which time Frances, having reached the age of twenty-
three, left her and her present whereabouts are unknown. Mrs.
Toung stated that the last she heard of Kate Means was that she

had been in the lomen f s Reformatory at Dwight, Illinois. She

stated she had heard that this party had been released from that
institution but believed that information regarding her present
whereabouts could be determined there.

40 years old ,.v
*_

5 feet 7 or 8 inches
190 pounds -

Heavy
White-black, streaked down the middle
Brown—piercing
Nice dresser •

4



Questioned as to whether she knew Anthony Amersbach,
she stated that she had never met Mm but that Phil Amersbach
mentioned Tony in his letters on numerous occasions. She stated
-that she thought Kate Means would probably knew where Tony is at
the present time. In regard to this matter, Mrs. Young stated that
she had received two letters from Phil Amersbach on May 9 and 16,
1957, in which he requested her to locate Tony, his brother, as he
wanted to get in touch with him right away and that in order to
find Tony she should contact Danny Sutherland at the Chesterfield
Inn on Gratiot Avenue, Detroit, and through him contact Tommy, Joe,
and Eileen (last names not given) and stated that these parties
would know where Tony is located. .

In addition, Mrs. Young stated that Phil has a brother
located in either Rochester, New York, or New York City, who is a
doctor and whose name is George Amersbach.

The 1956 American Medical Directory lists the name
of Joseph Comeliue Amersbach, born in 1902, as having offices at
105 E. 55rd Street, New York City, and as residing at 277 Park
Avenue in that City. '

•

Sergeant Joseph M. Sheridan of the Michigan State
Police was interviewed at the Detroit Office subsequent to the above
interview ana advised that the party referred to by Mrs. Young as
Danny Sutherland was really Dannj^ullivan; that he is believed to
be hanging out at the present time at 21 W. Elizabeth Street,

...

Detroit; that he had formerly operated the Chesterfield Gambling
House on Gratiot Avenue but that this place had been closed down.

He stated that he did not believe it would do any good to contact
Sullivan directly in regard to this case as he would no doubt
protect Subject Amersbach. He suggested contacting the Detroit

'

Police Department regarding this individual.

Inspector Harry Schouw, Holdup Squad, Detroit Police
Department, was contacted and advised that the Eileen referred to
by Mrs. Young is probably & prostitute known as Eileen *The Pig.*

He had never heard of Tony Amersbach but did recall Phil Amersbach
and also recalled that Deputy Chief of Detectives Millam Collins
had worked on a case in which Phil Amersbach was arrested. He
suggested contacting this individual in regard to Tony Amersbach
and his present location.

; V }

- ^

Inspector Schou. ms of the opinion held tgr Sergeant

Sheridan that Danny Sullivan would not be reliable in furnishing

information as to the present whereabouts of Tony Amersbach and —
thought it would do no good to contact hi*.
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Deputy Chief of Detectives Mlliem Collins, Detective
Bureau, Detroit Police Department, was interviewed and stated that
Danny Sullivan had formerly operated a gambling establishment some
place in Florida; that he had later operated the Chesterfield Gambling
House on Gratiot Avenue and Fourteen Mile Road, but that he was at
present hanging out. at 21 W# Elizabeth Street, Detroit# He recalled
Ton^TAmersbach as being from Cleveland, Ohio, and that he formerly
livea^in Detroit somewhere on Congress Street, hie address or definite
location not being remembered by him# Deputy Collins stated that he
was one of the officers in 1925 who arrested Tony 1 8 brother, Phil
Amersbach, on a robbery armed charge and stated that at that time
Phil was connected with “Little Willie*, exact name not recalled;
Charles )[Butier, alias^Keil, and a few other hoodlums# He stated
that when they arrested Phil Amersbach at an apartment in Detroit,
together with the above individuals, they found everything from
revolvers to T and T but the crowd, upon prosecution, was acquitted
on the grounds that there had been an illegal sea:

* * Deputy Collins stated that he has
fidential informants who know Danny Sullivan and Eileen "The Pig",
together with other members of the hoodlum class, and that he could
determine in a very short time if Tony Amersbach were in town#

Agent subsequently contacted Deputy Collins and he
advised that it was his opinion from the information he had received
from his informants that Tony Amersback was not at present in Detroit
and that if he came to Detroit the best place to look for him would
be at Fishers Tavern, 666 Lothrop Avenue, across from the Fisher
Building# He stated that this place is operated by Charlie^isher,
an underworld character from Toledo, Ohio, and that at present he
was catering to a bunch of hoodlums#

The records of the Identification Bureau of the
Detroit Police Department failed to show any record on Anthony
Amersbach.

_ The record on PhU^AJnersbach, alias Joe^ummers,
alias Ed Summers, alias Joseph PhiUips, aliaSrBmith, alias Philip
Auerback, showed that he had been sent to Marquette State Prison
for his implication in the robbery of the Milburg Bank at Mllburg,
Michigan, and that he was captured prior to his sentence at South

Bend, Indiana, on February 21, 1925. His associates were shown to

be Leoj Henessee, alias William Charles^Butler, aliasid’lleil, alias

"Skinny* iBanker, Detroit Police Department #14449; tfrank^tling.
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alias Fr&nk-JKing, Toledo Police Department #9575 y John^fiarshall,
Toledo Polifce Department 9417; .James 'iong, Toledo Police Depart-
ment #5960; Edward^ilmore; E£^Brant, Detroit Police Department,.
j^-21292; E# Ti#>Murray, alias James 'Allison, Toledo Police Department
#9535* : v

.\ *

, v- -
.

, . ,

In 1917 Phil Amersbach resided at 7120 Park Avenue,
Detroit* ; r 'V

V :•

... V : V -

There was also a notation that Phil Amersbach had
been arrested by the police department at Cleveland, Ohio, on April
17 , 1917, and was sentenced to five years in the United States Peni-
tentiary at Atlanta, Georgia, the charge not being given.

Phil Amersbach 1 s number at Marquette Prison is shown
to be 5765*

of From the date of the dictation of the reference
report/the writer, a surveillance was maintained at the Chene- \

Trombley Recreation Parlor, Chene and Trombley Streets, Detroit ,

on Monday nights up to an including ApriJL 26, 1937, during which
time there was no indication that Petey^rzesinsU alias Petg^Mason,
was contacting this place* It will be noted that the last date^X
upon which the police bowled at this parlor was on March 29, 1957*

It will also be noted that the only time Pete Mason was observed
at this address was on March 8, 1937, and that he did not contact
the bowling alley subsequent to that date# ...... ... .......

Agent continued to maintain a contact with Frank
Blassik, Detective-Lieutenant of the Seventh Precinct of the Detroit
Police Department, and on May 25, 1937, Lieutenant Blaszik advised
that he was riding in a scout car of the Seventh Precinct one after-
noon, the exact hour not being recalled, about a week previously and
that he saw Pete Mason get off the streetcar at the corner of barren
and Grandy Avenues, going from the streetcar into the park which is

a block square, bounded by barren, Grandy, Hancock, and Chene
Avenues# It was his opinion that this party spent most of his

afternoons in the park#

Agent conducted a surveillance intermittently during
the afternoons and early evening around the above park on May 25,

28, and June 1, 1937, without seeing any sign of Pete Mason# On
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June 2, 1937, at about 3:20 p.a. Agent walked through this park and
observed Pete Mason playing cards with a group of elderly men who
were closely observed and it was definitely ascertained that Benson
Groves was not in this group.

Agent immediately contacted the Detroit Office and
Special Agents C# A. Grill and J. G. Fellner were sent out to aid
in the conducting of a surveillance, the surveillance being main-
tained by the three Agents continuously until 8:45 p*m. At this
time a storm came up and the men in the park were forced to flee
for shelter. As it had grown dark. Agent Fellner, who had previously
observed Pete Mason, moved into the crowd where Mason was still play-
ing cards. When the rain started. Mason walked to the corner of
Chene and barren Avenues, Agent Fellner following him, and from
there proceeded north on Chene to Frederick. Turning at this comer.
Mason went west, passing Dubois and entering the alley on the north
side of Frederick, just north of Dubois. He proceeded up this alley
to the intersection of the alley in the middle of this block where
he turned to the left. Agent Fellner proceeded down the alley at a
cautious distance but when he reached the turn Mason had disappeared.

Agent Fellner was subsequently joined by Agent Grill
and the writer and he advised of the above circumstances, whereupon
a surveillance was made of this alley by means of Bureau automobile
and it was determined that the block bounded by Dubois, Frederick,
St. Aubin, and Kirby has an H alley, one alley running from Frederick
to Kirby for the houses on Dubois and St. Aubin. Another alley runs
from Dubois to St. Aubin for the houses on Frederick and also an
alley runs from Dubois to St. Aubin for the houses on Kirby.

Pete Mason was not observed to leave this alley for
some time subsequently and the surveillance was discontinued*

On June 5, 1957, R. J. Kortes, Carrier #715 of the
Gratiot Branch of the Detroit Post Office, was interviewed end after
checking the records advised that he had no forwarding address for
anyone by the name of Peter hrzesinski, with aliases, and that he
knew of no one residing in the block bounded by Frederick, Dubois

»

Kirby, and St. Aubin by that namfe or known aliases* He stated that
there had been no one new to that block who had moved in during the
last two years that he knew of as the people to whom he delivers
mail are all long-time residents*

Mr* Kortes was shown the photograph of Pete Mason and
stated that he would keep a lookout for this party during the course
of his carrying the route and that if he saw him or ascertained his

present address, he would immediately notify the Detroit Office* He
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also stated that he was certain there were no rooming houses located
in the block bounded by the above mentioned streets. Regarding the
rooming houses on his route, Mr* Kortes stated that there are only
two he knows of, one at 5529 Chene in the upper part of the building,
which is operated by a man named Frank Moikowski, and the other is
located at 5459 Chene and is operated by Leo Kurzoutkowska. As far
as he knew, the occupants of both of these rooming houses are working
people. "

, :

?'
‘ 1

. V V
The 1936 Detroit City Directory was checked as to

the block bounded by the above etreets but no one was found with
any name similar to that of Peter ftrzesinski, with aliases.

Sergeant Sheridan was subsequently interviewed and
he advised that he recalled Pete Mason very well; that he had during
the past few years operated out of Toledo, Ohio, and that one of
his contact men is Ike Gystrom of Toledo who Sergeant Sheridan
believes resides at the Sheridan Hotel in Toledo* Another associate
of Mason from Toledo is Mike Johnson.

\

Sergeant Sheridan was of the opinion that Pete Mason,
if he were in Detroit, was either casing some future job or was
hiding out here should he be wanted any place* He thought that his
stay would probably only be temporary because there are too many
members of the Detroit Police Department who would pick him up on
general principles if they saw him*

Sergeant Sheridan further advised that he^diad some
very reliable informants who would be able to determine the present
addre83 idlere Mason was residing* Sergeant Sheridan was subsequently
contacted and he advised that his informants had stated that Pete
Mason was around Detroit and was believed to be residing somewhere

in the neighborhood of Chene and barren but the exact address has
not as yet been ascertained* He further stated that he had been so

busy on recent bank robbery cases he had not a great deal of time

to devote to this matter but that he would make it a point to work
diligently on it in the future and thought he would be able to

advise this office of Mason 1 s address* .
- .

Deputy Collins was recontacted and advised tjiat he

had ascertained that Eileen *The Fig’s* real name is EileesruJlark

«nd that the Tommy referred to by Mrs. Young was probably Tommy

Nelson, alias Tommy Murphy, who was formerly living at her house.

Deputy Collins was unable to advise as to who the other party

referred to was*
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Deputy Collins stated that Eileen Clark was supposed
to be running a house of prostitution on Cass Avenue near Palmer and
that her house is a large house on the lefthand side of the street as
one goes north from downtown*

Efforts should be made to continually contact Deputy
Chief of Detectives Filliam Collins and Sergeant Joseph M. Sheridan
of the Michigan State Police in an effort to locate Anthony Amersbach
and also to determine the present residence of Pete Mason*

On May 24, 1957, the Detroit Office was in receipt
of a letter from the Cleveland Office inclosing two subpoenaes,
together with copies thereof commanding the presence of Ruth Fells
and Marie Barley before the United States Grand Jury at Toledo, Ohio,
on May 26, 1957. The Detroit Offico-on May 25, 1957, telegraphically
advised the Cleveland Office of the service of these subpoenaes and
a letter was dispatched on that day inclosing the returns on the
subpoenaes of the above two parties made by the writer*

f
/

- i

It will be noted that Ruth Fells is married to Danna
Cessna and resides at 2624 Geimer Avenue, Haatramck, Michigan, and
that Marie Barley at present is residing at 5119 E* Jefferson Avenue,
Detroit, and is employed at the Ainsworth Manufacturing Company in
this city. It will be noted that the subpoena served on Ruth Wells
was unsigned tut no comment was made by this party at the time of
the service.

_ „
On June 12, 1957, the Detroit Office was in receipt

of a letter from the Cleveland Office regarding the forwarding of a
warrant for Marie£/B&rley which had a non-est return thereon made by
the United States Marshal at Cleveland, Ohio, warrant and subpoena
having been sent to the United States Attorney at Detroit with the
request that the subpoenaes be given to Agents of this Bureau for
service. This subpoena was Issued in order that the Bureau might
have more obvious jurisdiction in the event the witness were
intimidated and it was suggested by E. B. Freed, United States

Attorney for the Northern District of Ohio at Cleveland, Ohio, that

$500 be placed on this individual and that she be released upon her

own recognizance* The Detroit Office was requested to explain to

Marie Barley at the time of the service of this warrant that she

would not have to appear in Toledo immediately and that she would

be notified as to the time of the trial at a later date and that

the purpose of the warrant is to give the Bureau immediate Juris-

diction in the event she is intimidated*
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It was also stated that Uarie Barley should be re-
quested to notify Bureau Agents immediately in the event any person
or group of persons approached her with a view of intimidating her
with reference to this case.

On June 12, 1957, Agent located Uarie Barley at the
Ainsworth Manufacturing Company, Detroit, and escorted her to the
office of the United States Commissioner, J. Stanley Hurd, where
she was arraigned under a warrant issued by the Commissioner on a

”

complaint filed by Assistant United States Attorney Ken F. Corbitt
charging her with being a material witness in the above entitled
case and notifying her that it would be necessary for her to appear
in the trial of this case at Toledo, Ohio, some time during the
April, 1937, term of court. The Commissioner released Uarie Barley
on her own recognizance after she had signed a bond in which she
agreed she would be liable to $500 if she failed to appear when
requested, as stated above.

Uarie Barley was advised of the nature of the sub-
poena and the reason for same and stated that should anyone attempt
to intimidate her in any way she would immediately contact the
Detroit Office, but to date she has not,

UNDEVELOPED LEADS* The NEW YORK OFFICE at New York City. N. J., will
make a discreet investigation in the neighborhood

of the residence of Dr. Joseph Cornelius Amersbach, reported in the
1936 American Medical Directory as 277 Park Avenue and 105 E. 55rd
Street as his office address. It will be noted that there is a
warrant outstanding in the Northern District of Ohio for the arrest
of Anthony Amersbach and it is thought that he may be contacting his
brother in New York. . -

*

Will also check the New York City
Directory to see if anyone named Dr. George Amersbach is practicing
in that city.

The PEORIA OFFICE at Dwight. Illinois, will ascertain

from the Women1 s Reformatory the present address of Kate Means who
was reported to have once been an inmate of that institution.

The DETROIT OFFICE at Detroit. Michigan, will make

a discreet investigation at 666 Lothrop Avenue, a cafe or tavern

reported to be run by Charlie Fisher, with a view to locating
Anthony Amersbach.
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Will continue to contact Sergeant
Sheridan regarding Pete Mason and regarding Anthony Amersbach*

Will maintain a similar contact
with Deputy Chief of Detectives William Collins, Detroit Police
Department, regarding Anthony Amersbach^ presence in Detroit*

Will continue to contact Detective
Lieutenant Frank Blassik of the Seventh Precinct, Detroit Police
Department, for any information he may have regarding the residence
of Pete Mason#

• '
\ ^

<

r' Will review the report of Special
Agent J* A* Cimperman dated April 15, 1957, at Cincinnati, Ohio,
and make a discreet investigation of the relatives of Peter
Wrzeslnski as set forth in that report, to determine if this
party is residing with any of them*

..

•
• , \ / "W" \

/ - PENDING
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Jfchera! {Bureau of Snuestfgatiort

United States department of Sustfre

1449 Standard Building
Cleveland, Ohio

July 12, 1937#

Director,

Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

O
Re: ALVIN KARRIS, with aliases; DR. JOSEPH

P. MORAN, with aliases, I. 0* #1232 -
FUGITIVE; ANTHONY JDAMSRSBACH, with
aliases - FUGITIVE; et al; ED7ZARD GEORGE

^ BREI.IKR - VICTIM; Kidnaping; Harboring
of Fugitives; Obstruction of Justice;
National Firearms Act.

Dear Sir:

In compliance with Bureau letter dated June 8, 1937, re-
questing that an agent acquainted with Miss Juanita L| Robleto,
interview her with reference to an undated letter written by her
at Toledo, Ohio, enclosing a newspaper clipping, Special Agent H.
B. Dill, who is acquainted with Miss Robleto, contacted her on the
morning of July 11, 1937, and courteously informed her that this
Bureau has furnished no information to the press concerning her
connection with this case.

After some conversation, Miss Robleto admitted that she
was thinking of this matter entirely too much and that she suspected
everybody of knowing that she was connected with the case. She
stated that her feelings were caused, for the most part, by her frame
of mind, and that she, no doubt, will get over it in time. She in-

formed that the day the newspaper article in question appeared in
the paper, her name appeared in the Society Section -Of..:the paper,
with reference to a wedding at Toledo, Ohio, and that this upset her
nerves, in view of the fact that she believed everyone who read the

article with reference to the wedding would stop when they came to

her name and make some remark with reference to hex. connection with

h-5T(o
"the apprehension of Campbell and Coker.

riKUOKDiLi) U INDEXED
Miss Robleto stated to Agent Dill that she would like to

get away from Toledo and that she irould leave if she could get a Job
elsewhere. She questioned agent with reference to a/Jobj^tth the z »

government, but it was explained to her that this Buvert'/ited

positions to offer, which she might be qualified to

COPIFS DESTROYS©
MAR 25 1965
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Time - 10:30 A.M.

(7/13/37)

KE: FIREARMS INDICTMENTS
IN FLORIDA In FREKID
CASE

Mr. J. J. Raters of the Department called with reference
to the two indictments pending in Florida- against Puke*~&andall
and Jo^Adams , respectively* He stated that the Department had
looked over Lne indictments and that perhaps the indictment against
Duke Randall is the stronger of the two. He wanted to talk to
Air. Mclntire with reference to this case. I told him Mr. Mclntire
was out of town and would not return until July 26th.

Mr. Waters said he would send a brief memorandum to the

Director concerning the desired interview with someone who is
familiar with the two indictments and that he would suggest a

review be made of all the Reports in our files summarizing the
evidence obtained to date.

I told him that no action would be taken until we received
his memorandum concerning this matter.

i


